
KOMÁROM VÁROS POLGÁRMESTERI HIVATALA
2900. Komárom, Szabadság tér l.

1-144/2009.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő -testülete 2009. június 18-án megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző, valamint
a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő -testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, jelen van 16 fő képviselő. Napirend előtti
felszólalásra jelentkezett Dr. Mészáros Gyula képviselő úr.
Javaslatot tesz a napirendekre a  meghívóban jelzettek alapján azzal a
kiegészítéssel, hogy napirendről levenni javasolja a reklámok elhelyezéséről szóló
önkormányzati rendelet hatályosulásáról, valamint a Képviselő -testület 1995. évi 5.
számú (I. 31.) önkormányzati rendeletének hatályon kívül helyezése, a városi
reklámok hirdetések elhelyezéséről és engedélyezéséről című napirendet.
Napirendre felvenni javasolja:

- Önálló képviselői indítvány,
- Feszty Árpád Általános Iskola közbeszerzési eljárás kiírásával kapcsolatos

napirendet.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület nyílt ülésen foglalkozzon a Feszty Árpád
Általános Iskola beruházásával . A Távhő Kft. ügyvezető igazgatója zárt ülésen kérte
tárgyalni a céggel kapcsolatos napirendet.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy a Vértes Volán Zrt -t érintő két napirendet együtt
tárgyalják.
A beruházásával kapcsolatosan először nyílt, majd zárt ülésen tárgyaljanak.
Javasolja, hogy e tájékoztatás kapcsán tegye meg napirend előtti felszólalását Dr.
Mészáros Gyula képviselő úr is.

Zatykó János: Szintén javasolja, hogy az említett két napirendet együtt tárgyalják. A
Vértes Volán Zrt. képviselője 13 órára érkezik meg a Képviselő -testület ülésére.

NAPIREND:

1. Feszty Árpád Általános Iskola és Csillag Óvoda beruházására vonatkozó
közbeszerzési eljárás kiírása.
Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2., Rendelet-tervezet Komárom Város 2009. évi költségvetésének II. negyedévi
módosításáról
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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3., Rendelet-tervezet Komárom MOL bázist elep területére készült
településrendezési terv módosításáról.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4., Rendelet-tervezet a céljelleggel nyújtott önkormányzati pénzügyi
támogatások rendjéről szóló 2009. évi 2. számú (I. 29.) re ndelet
módosításáról.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

5., Rendelet-tervezet az önkormányzat szo ciális rendelete felülvizsgálatára , a
központi jogszabályváltozásokra tekintettel.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

6. Beszámoló a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 2009. I. félévi
tevékenységeiről.
Előadó: Zatykó János polgármester

7. Tájékoztató a 2009. évi „Komáromi napok” rendezvénysorozat
lebonyolításáról, költségvetési kiadásai teljesítéséről, tapasztalatairól.
Előadó: Zatykó János polgármester

8. Beszámoló Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolg álata
munkájáról.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szekeres György helyettes intézményvezető

9. Komárom Város Képviselő-testülete 2009. II. félévi munkaterve.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

10. Beszámoló a lejárt határidejű képviselő -testületi határozatok
végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb tárgyalásokról,
intézkedésekről, az önkormányzati bizottságok munkájáról,  döntéseiről
Előadó: Zatykó János polgármester

 11.  E g y e b e k.

 a/ A Monostori Erőd Hadkultúra Központ Kht. közhasznúsági jelentése,
valamint tájékoztatója a 2008. évi tevékenységéről, aktuális és középtávú
fejlesztési elképzeléseiről.
Előadók: Zatykó János polgármester

Varga István ügyvezető

b/ Csillag Óvoda vezetői álláshelyére beérkezett pályázat elbírálása
Előadó: Zatykó János polgármester
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c/ Vértes Volán Zrt. beszámolója 2008. évi helyi közszolgáltatási
tevékenységéről, 2009. évre tervezett gazdasági adatairól.

Helyi Közforgalmú közlekedés normatív támogatásának igénylése.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

d/ Tájékoztató Komárom város településrendezési tervének módosításáról, a
véleményezési dokumentáció bemutatása a helyi építési szabályzatról és
szabályozási tervről.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

e/ Komárom Város Önkormányzata közoktatási Esélyegyenlőségi Tervének
felülvizsgálata.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

f/ A Szamos utca – Térffy Gy. utca – Rüdiger tó által közbezárt, 1156/1 hrsz -ú
terület csapadékvíz elvezetése.
Előadó: Zatykó János polgármester

g/ A Magyar Posta Zrt. használatbavételi engedély megszerzésének
meghosszabbítás iránti kérelme.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes  főjegyző

h/ Komáromi Távhő Kft. kérelme.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

i/ Komárom, Koppánymonostor Déryné utca közművesítése, lakossági
kezdeményezésre.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

j/ Prevenciós pályázatok lebírálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

k/ Idegenforgalmi program támogatását célzó pályázatok elbírálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

l/ Selye János Kórház Térítési Díj Szabályzatának módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

m/ PICK-UP Elektronikai, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. kérelme a HÍD Tv
műsorának a városi antennarendszeren, önálló csatornán törtnő
terjesztésére.
Előadó: Zatykó János polgármester
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n/ Képviselői önálló indítvány.
Előadó: Dr. Molnár Attila önkormányzati képviselő

o/ Kérdések, bejelentések.

p/ Javaslat Komárom város közszolgálatért kitűntető cím adományozására.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

r/ Komárom Város Egészségügyi Díjának odaítélése.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

s/ MOL városrészen lévő 3 létesítményre beérkezett pályázatok fel bontása.
Előadó: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

t/ A Távhő Kft. részére önkormányzati kölcsön.
Előadó: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzete s főjegyző Zárt ülés!

u/ Jelentés a lakbérhátralékos bérlőkkel kötött részletfizetési
megállapodások teljesüléséről.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

- A Képviselő-testület a javasolt tárgysorozatot 16 igen szavazattal elfogadja.

1. Napirendi pont: Feszty Árpád Általános Iskola és Csillag Óvoda beruházására
vonatkozó közbeszerzési eljárás kiírása.

Előadó: Zatykó János polgármester
                                             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Dr. Mészáros Gyula: Az önkormányzat részt vett a KEOP energiahatékonyság
fokozása elnevezésű pályázaton, melyen nyertek így a Feszty Árpád Általános Iskola
és a Csillag Óvoda energetikai rendszerei teljes megújítására is sor kerülhet. A
testület úgy döntött, hogy saját forrásból biztosítja a két intézmény pályázatához
szükséges önrészt. A beruházás a két intézmény szinte teljes építészeti felújítását
jelenti. A testület arról is döntött, hogy – saját forrásból – a két épület
akadálymentesítését és az óvoda  bővítését is finanszírozza. Így összesen a város
egyik legnagyobb beruházására kerül sor 412 M Ft összeggel. A pályázati önrész
mellett a város 320 M Ft -ot biztosít. Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi
Bizottság elnökeként is reméli, hogy ez egy sikert örténet lesz a város életében. Az
oktatásra fordított minden pénz, mely a személyi, tárgyi feltételeket javítja, a legjobb
beruházás a jövő érdekében. A beruházással szinte teljesen megújul a két intézmény
és a gyermekek korszerű, a XXI. Századnak megfelel ő körülmények között
tanulhatnak.
Ennek súlyát és felelősségét érezve a bizottság korábban is kezdeményezte a
pályázat benyújtását. Szorgalmazták, hogy a beruházás kerüljön megvalósításra. A
pályázat megvalósítása során gondok is felmerültek.
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Ezt a nagy munkát csak úgy lehet elvégezni, ha területet átadják a kivitelezőnek,
vagyis az építkezés idejére az iskolát kiürítik. Fontos ezért a szülőkkel,
pedagógusokkal a folyamatos kapcsolattartás. Akkor tudnak a jogszabályoknak
megfelelően dönteni, ha a felmerül ő kérdéseket megfelelően körüljárják. Az a legjobb
a gyermekeknek is, ha minél kevesebb időt tudnak eltölteni tanulás nélkül, a
szorgalmi időszakban pedig elsősorban a tanulással kell foglalkozni. Minden olyan
ésszerű javaslat jó, mely a kivitelezés műszak i tartalmát, minőségét nem
veszélyezteti, az építkezés idejét lerövidítheti. Nem tartja jónak, ha a diákoknak öt
hónapig nincs tanítás. A kérdést úgy próbálják megoldani, hogy a felújítás idejére a
más intézményben való elhelyezés esetén az oktatás rendje ne sérüljön. Váltott
tanítási műszakban is végezhetik a munkát az iskolák. Akár autóbusszal,
utaztatással is biztosíthatják az oktatást.

Zatykó János: A szülői értekezleten arról beszéltek, hogy kérdőívet juttatnak el a
szülőkhöz. A kérdések közül az els őre és a harmadikra szinte azonos számban
érkeztek pozitív válaszok. Az első válasz szerint az intézményt öt hónapra más
intézménybe költöztetik. A harmadik válasz alapján napi egy órával hosszabbítják
meg a tanítást. Az Oktatási Minisztérium a más intézmé nybe történő áthelyezést
javasolta.

Dr. Szöllősy Ferenc: A közbeszerzési bírálóbizottság tagjai Győri István, Dr. Molnár
Attila, Dr. Kreft-Horváth Lóránd és Nagy Zoltán képviselő urak. Az előző ülésükön
szakértőnek megválasztották alpolgármester asszonyt,  a Műszaki Osztály vezetőjét
és a Pénzügyi Osztály vezetőjét. Döntést hozó még a bizottság elnöke és a
közbeszerzési referens. Arról kell tárgyalniuk, hogy a legoptimálisabb megoldást
válasszák ki a technikai lebonyolítás érdekében. A legfontosabb, hogy me gépüljön
az iskola, segítséget a technikailag legjobb megoldás kiválasztásában kéri. Június
11-én bírálóbizottsági ülésen tárgyalták ezt a témát.
A Feszty Iskola ügyében a bizottság tagjai legalább nyolc kiegészítést tettek. A
kiegészítések az új anyagban már szerepelnek.
A szakemberek elmondták, hogy a beruházás két évre nem húzható el , műszakilag
pedig csak úgy osztható meg, hogy részajánlatot írnak ki az óvodára és az iskolára.
A beruházás tovább nem osztható. A jelenlegi állapot szerinti időpontok már
csökkentettek. Az ajánlattételi felhívást 2009. június 19 -én teszik meg. Az ajánlat tételi
határidő 25 nap, legkorábban 2009. június 14 -én lehet az ajánlatot benyújtani. A
tárgyalás időpontja 2009. július 24., mely az ajánlati árak csökkentésére és a
szerződési feltételek további javítására utalhat csak. A bíráló bizottság ülésére július
30-án kerülhet sor. Eredményhirdetésre másnap, szerződéskötésre 2009. augusztus
10-én kerül sor. A munkálatok befejezése 2010. szeptember 15. Legelőször a
tornaterem építése kezdődhetne meg. Az egész épület építésére 2010. május 1 -től
szeptember 15-ig kerülhetne sor, a konyha felújítására 2010. június 15 -től 2010.
augusztus 15-ig. Az óvoda bővítmény építésére 2009. augusztus 15 -től 2010.
augusztus 30-ig, a külső-belső felújítására 2010. június 01 -től 2010. augusztus 15-ig
kerülhet sor. A szerződés szerinti  műszaki tartalom a Feszty Iskolánál: álmennyezet
építése, homlokzati hőszigetelés, lapostető hőszigetelés, csapadékvíz elleni
szigetelés, zsaluzás, állványozás, védőfüggöny építése, festés -mázolás, nyílászáró
csere, műanyag ablakok, bejárati ajtók, fűtésk orszerűsítés, kondenzációs
kazánszabályozó kiépítése, hőleadók, csővezetékek cseréje, napkollektoros
használati melegvíz ellátás.
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A vizesblokk teljes cseréjére, felvonó kiépítésére, akadálymentesítés kiépítésére,
lámpatestek cseréjére is sor kerül. A kony ha teljes felújítása megtörténik és az önálló
fűtésrendszer kialakítása, használati melegvíz ellátással.
Az óvodában hőszigetelés, lapostető szigetelés, csapadékvíz elleni szigetelés,
festés, mázolás, vakolás, nyílászárók cseréje, kondenzációs kazánok beép ítése,
kollektoros egységek beépítése, lámpatestek cseréje, akadálymentesítés,
épületbővítés, egyéb kiszolgáló helyiségek kiépítésére kerül sor.
Amennyiben a testület a részleteket szeretné megismerni, zárt ülés keretében
megteheti. Aki a bírálatban részt vesz, annak összeférhetetlenségi nyilatkozatot kell
tennie. Kéri, hogy a legjobb megoldást válasszák.

Dr. Molnár Attila: Dr. Mészáros Gyula úr által elmondottakkal – egy mondta
kivételével – egyetért.
Miért jutottak odáig, hogy a testület ülésén kell ezz el a kérdéssel foglalkozni? Kinek
az érdeke ez az egész? Kétség nem fér hozzá, hogy az egész beruházást a
gyermekek érdekében végzik. A beruházásnak egy sike rtörténetnek kellene lennie,
ennek ellenére mindenkinek keserű a szájíze, mindenki negatív felhangokkal lett
„gazdagabb”. A szülői értekezleten elhangzott, hogy egy pozitív dologból rossz
marketinggel negatív dolgot csináltak. Dilettáns hozzáállással terem tettek olyan
közhangulatot, amit nem szabadott volna.
A szülői értekezleten kiosztott levél „ultimátum” volt.
A hivatal műszaki szakemberei szerint nem valósítható meg  rövidebb idő alatt a
beruházás, de ezt a kivitelezőre kellene bízni.
A gyermekek elhelyezésével kapcsolatban nem szeretne dönteni, bízzák ezt a
döntés a szülőkre, tantestületre. Tapasztalata szerint nem lenne szerencsés, ha öt
hónapra tanítás nélkül hagynák a gyermekeket. A MOL városrészben a kollégium és
a Chatedra felhasználásával az egés z felső tagozatot elhelyezhetnék. Ebben a
kérdésben a gyermek legyen az elsődleges.

Zatykó János:  A KEOP pályázatot nagyon hosszú idő után bírálták el és olyan
időkorlát elé állították a testületet, szülőket, pedagógusokat, melyet nehéz tartani.
Ezért gyorsították fel a munkát.  Ha mindenki precízen végzi a munkáját, akkor
valóban egy jól sikerült beruházásnak lehetnek részesei.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Egyetért azzal, hogy egyedülálló beruházásról van szó. A
szülői értekezleten is elmondta, hogy a gyerm ekek és a pedagógusok szempontja a
legelső. A pedagógusokat a hivatal által írt levél megtévesztette, tájékozatlanok
voltak. A kérdőívre felkerült három kérdés közül kettő törvénytelen. Ha legközelebb
ilyen helyzetbe kerülnek, azt úgy kell megoldani, hogy a demokrácia alapelvei ne
sérüljenek, ne ultimátumot, diktátumot kapjanak a pedagógusok és a szülők. Az
Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság elnöke a szülői értekezleten is
elmondta, hogy a törvény egyértelműen kimondja a tanrendre vonatkozó
időhatárokat, azt nem lehet megváltoztatni. Lassan kialakult egy olyan konszenzus,
mely a legjobb megoldások felé tereli az ügyet. Ha valaki azért kapja a fizetését,
hogy törvényeket ismerje, akkor ne készítsen polgármester úr, alpolgármester
asszony aláírásával félrevezető levelet.
A kivitelezés idejét lehető legrövidebb időre kell szorítani. Ki kell dolgozni tervet, hogy
a munkafolyamatot esetlegesen megzavaró tényezők esetén is biztonsággal
elhelyezhessék a gyerekeket. A felső tagozatot próbálják meg egy blo kkban kezelni.
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Zatykó János: Az első és harmadik kérdésre közel azonos szavazat érkezett.
Felgyorsult munka volt, a hivatal munkatársai folyamatos kapcsolattartást végeztek
az iskola igazgatójával és tantestületével. Időben elküldték a minisztériumhoz az
állásfoglalás kérését, majd sor került a találkozásra a szülőkkel.

Dr. Konczer Erik: Egyetért azzal, hogy meg kellett volna kérdezni a szülőket és a
nevelőtestületet. Ezt, mint elvet, rögzítsék. A múltban ez nem mindig volt így. Az
egyik iskola igazgatóját hiába támogatták, mégsem lett megszavazva.
A szülőket sikerül megnyugtatni azzal, hogy a tanulókat elhelyezik más
intézményben.
A hivatal dolgozza ki, hogy a beruházás mennyiben érinti a 2010. évi költségvetést.
Akik felelősök ezért a beruházásért, a 20 10. évi prémiumuk kiemelt feladata kell,
hogy legyen ez a beruházás.

Takács József: A kivitelezési munkálatokat figyelemmel fogja kísérni. A szülői
értekezleten, ha meghívót kap, szívesen részt vett volna. A munkálatok két tanévet
érintenek. Jó lenne legalább ezt az időt egy tanévre csökkenteni. Ugyanígy
csökkenteni kellene a beruházás idejét is. A kollégiumban valóban el lehet helyezni a
diákok egy részét, a Chatedrában a másik részét.

Zatykó János: A bizottságok tagjai részére az ilyen eseményekre megh ívót kell
küldeni.

Győri István: Az építőipar nem úgy működik, hogy igény alapján valamit meg lehet
egy hónap vagy öt hónap alatt csinálni. Ha a technológiai fegyelmet nem tartják be,
akkor selejtes lesz a kivitelezés. A kivitelezés technológiai előírását  tekintően ne
keltsenek hiú ábrándokat. A határidőkben benne foglaltatnak a szakhatósági
bejárások, az engedélyek kiadásának ideje is. Kb. 3 -3,5 hónapig dolgoznak.
Ha a kivitelezést új műszakok beállításával szeretnék rövidíteni, az jelentős plusz
költséggel jár.

Dr. Molnár Attila: Elfogadja a szakmai véleményeket annak ellenére, hogy az
elmondott véleményét fenntartja. Milyen prémiumokról van szó? Lesz egy vállalkozó,
aki vállalkozói díjért elvállalja a munkát és vannak olyan emberek, akik a munkát
felügyeli, amiért fizetést kap. Prémium az üzleti világban működik. Közszférában
nincs prémium.

Dr. Konczer Erik: A teljesítményértékelésre adható jutalomra gondolt.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Komoly gazdasági recesszió van, melynek egyik vesztese
az építőipar. Akik ebben az ágazatban dolgoznak, azok vagy kapnak munkát, mellyel
fenn tudják tartani a vállalkozásukat – akár minimális haszonnal -, az már elég nagy
lehetőség, ha valaki részt tud venni egy ilyen munkában.

Koppány Csaba: A Megyei Önkormányzat felmé rte annak lehetőségét, hogy az
iskola kiköltözzön a kollégiumba. Az akkor született szakvélemény megállapította,
hogy a kollégium tanulószobái iskolai tanterem céljára nem használhatóak.

Takács József: Tudomása szerint az épületben eddig is volt oktatás és nagyon rövid
időről van szó.
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Dr. Halász Károly: A hivatal eljárása jogszerű és szakszerű volt, a demokrácia
semmilyen módon nem sérült. A kiküldött levél egyetlen állomása volt a sok
kérdésnek, egyeztetésnek, melyből a polgármester úr által elmondott vélemény is
tükröződött. A kérdőív első és harmadik megoldását szinte azonos számban
választották a szülők. A minisztériumi állásfoglalás is az első és a harmadik
megoldást tartja jónak. Május 29-én került sor arra az ülésre, melyen kiderült, hogy
műszakilag szükség van az öt hónapra a beruházásra. Ezután tájékoztathatták a
szülőket, a nevelőtestületet. A bírálóbizottság június 12 -én ülésezett. Két hét állt
rendelkezésre ahhoz, hogy kialakuljon a végleges álláspont. Miután a végleges
álláspont kialakult, nem kell kapkodni. Októberben tárgyal a testület a 2009/2010 -es
tanév indításáról. Ezen a napirenden tárják a testület elé a gyerekek elhelyezésével
kapcsolatos részletes kérdéseket. Természetesen a szakbizottságokkal, szülőkkel
egyeztetnek még.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Azt várta volna, hogy Dr. Halász Károly úr most kér
elnézést a szülőktől. A szülői értekezleten is elhangzottak ezek a mondatok.
(Ismerteti az említett levelet.)
A levélben a következő tanévről egy szó sem esik. Kéri főjegyző úrtól, hogy v izsgálja
felül, ennek a munkának a felelőse kicsoda és  ha szükséges, vonják felelősségre.

Zatykó János:  Ezek a megszólalások az ügy pozitív irányba történő előrehaladását
nem szolgálják.

Győri István: Ezek a felszólalások már nem is tartoznak a napirend hez. Kéri befejezni
a napirend tárgyalását.

Hornig Rudolfné: Több egyeztetés folyt a kivitelezővel, igazgató úrral, osztályvezető
úrral és a Gamesz vezetőjével a kivitelezés lerövidítéséről. A tárgyalások elején több
helyet is megkerestek, ahol a gyereke ket átmenetileg elhelyezhetik. Akkor még nem
volt szó arról, hogy milyen módon történik a gyerekek iskolába járása, Egyeztettek a
Megyei Önkormányzat elnökével, a gimnázium igazgatójával is. A végső döntés
megszületett az irányba, hogy szombati napon pótol ják az elmaradó órákat.
Polgármester úr és saját maga nevében is kikéri, hogy olyan levelet írattak alá, mely
szerint igazgató úr is támogatta a szombati tanítást és azt a minisztériummal is
egyeztettek.
Az osztályvezető jogi végzettségű, neki kellene is mernie az oktatási törvényt. Ha ezt
az igazgató úrral közösen tették, nekik kellene a felelősséget vállalniuk.

Zatykó János: Kívánja, hogy minden érintett egy bizonyos idő eltelte után örülni
tudjon annak, hogy sikeres volt a pályázat, jól szervezték a kö zbeszerzést, korrekt
módon helyezték el a gyermekeket. A munkában részt vevők pontosan, precízen
dolgozzanak. A pedagógusoknak a nyári szünetre kellemes pihenést kíván.
A napirend tárgyalását lezárja.
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2., Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom Város 2009. évi
költségvetésének II. negyedévi módosításáról

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi
Bizottság. A bizottságok az előterjesztés elfogadásra ajánlják.
A város költségvetése kiadási és bevételi összege 1.603 M Ft -tal változik. A
rendeleten átvezették az előző év pénzmaradványát, a Holcim Alapí tvány átutalta a
beruházás fennmaradó részét és a használt tűzoltósági autó bérleti díját.

Hornig Rudolfné: Nagyon sok alkalommal kereste meg az ÁNTSZ vezetője az
intézmény felújításával kapcsolatban. 14 M Ft szerepel a költségvetésben erre a
célra. Ha a közbeszerzést elindítják, a munka 3 -4 hónapot vesz igénybe. Javasolja,
hogy ezt a munkát a Saxum Kft -nek adják át. Az orvosi rendelőket most át tudnák
adni a nyári szabadságolások miatt. A 14 M Ft az építőmesteri és a kisebb gépészeti
munkák elvégzésére elegendők, a fűtés korszerűsítést nem tartalmazza. Gond lenne,
ha a teljes átalakítás elvégzik, majd a későbbiek során készülne a
fűtéskorszerűsítés. Ennek költsége 6 -7 M Ft. Kéri, hogy ebben az ügyben döntsön a
Képviselő-testület és ezt a beruházást a közbe szerzések közül vegyék ki.
Dönteni kellene arról is, hogy a fűtés átalakításra tudnak -e pénzt biztosítani.
A Feszty Iskola beruházása kapcsán elmondja, sajnálja, hogy a műszaki ellenőrök a
kiviteli tervek átvizsgálásában nem tudtak részt venni és a bíráló  bizottság végzi a
műszaki tartalom bírálatát.
A Saxum Kft. hirdesse meg és válassza ki a gépész, a villamos és az építész
műszaki ellenőröket.
A testület kérdése az volt korábban, hogy saját cég ezeket a munkákat
elvégezheti-e? A társszervezetek szerint amit a közbeszerzési törvény nem tilt, azt a
pályázat is befogadhatja, tehát elvileg a városi televízió ezt a munkát, alkalmi
megbízásokkal el tudja végezni, nem kell közbeszerzési eljárást végezni.

Zatykó János: Fontos dolgok hangzottak el, de azoknak ne m sok köze van a 2009.
évi költségvetés módosításához.
A közbeszerzési bírálóbizottságnak kell tárgyalnia a felvetett problémákról, ha sürgős
és fontos, a témát a júliusi testületi ülésre terjesszék elő. Az előző ülésen döntöttek a
közbeszerzési eljárásokról és húsz munkanap után újabb javaslatok hangzanak el.
Az ÁNTSZ ügyét a rendkívüli ülésre terjesszék elő.

Hornig Rudolfné: Az orvosok szabadsági ütemterv alapján dolgoznak. Dönthetnek
júliusban, de lehet, hogy akkor már nem lesz alkalmas a dolog. Döntöttek a
közbeszerzési tervről, de azzal a feltétellel, hog y a felvetett problémának utána
néznek.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy szavazzanak az előterjesztésről és alpolgármester
asszony által elmondottakról a két ülés közötti események kapcsán beszéljenek.
Ha ez érinti a költségvetés módosítását, akkor az előterjesztést feltételesen fogadják
el.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a költségvetés II. negyedévi
módosításáról.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen szavazattal elfogadja.
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Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 16. (VI 19.) számú önkormányzati
rendelete

- Komárom Város Önkormányzata 2009. évi
6.számú önkormányzati rendelete a
költségvetése II. negyedéves  módosítása.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

3., Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom MOL bázistelep területére
készült településrendezési terv módosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
                                                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mel lékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi
és Településfejlesztési Bizottság, - az előterjesztést és a rendelet -tervezetet
elfogadásra ajánlja. Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést tárgyalásra alkal masnak
tartotta.
A MOL Nyrt. készíttette el a településszerkezeti terv módosítását. A területen az
olajiparral kapcsolatos ipari és gazdasági telephelyek létesülhetnek.

Takács József: A testület hozzájárult a településszerkezeti terv elkészítéséhez, mely
kizárólag a bázistelep területét érintette, célja a MOL által nem használt földterületek
megosztása, értékesítése, fejlesztése. 2006. évben tájékoztatást is kapott a
lakosság, tárgyalta a részönkormányzat is.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

116/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Önkormányzatának Képviselő -testülete településszerkezeti
tervének a MOL telephely területét érintő részét módosítja.
A módosítás területi hatálya az e határozat 1. számú mellékletét képező,
Rp.I.232-5 munkaszámú, Terület-felhasználási helyszínrajz című, TSZ-J jelű
terven a „módosítással érintett terület határa” jellel körülhatárolt területre
terjed ki.
A módosítás területi hatálya alá tartozó terület felhasználását e határozat 2.
számú melléklete tartalmazza.
A módosítás célja, hogy a telephely területéből az alaptevékenységhez
szükséges területen kívüli terület hasznosítására lehetőség nyíljon.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető
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Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a rendelet -tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 17. (VI 19.) számú önkormányzati
rendelete

- Komárom Város Helyi Építési Szabályzatáról
szóló 2005. évi 26. (X. 21.) önkormányzati rendelet
módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

4., Napirendi pont: Rendelet-tervezet a céljelleggel nyújtott önkormányzati
pénzügyi támogatások rendjéről szóló 2009. évi 2. számú
(I. 29.) rendelet módosításáról.

Előadó: Zatykó János polgármester
                            Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A rendelet-tervezetet megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság, - azt
tárgyalásra alkalmasnak tartotta. A Pénzügyi Bizottság a re ndelet-tervezetet
elfogadásra ajánlja.
A rendelet-tervezet alapján civil szervezetek részére visszatérítendő támogatást
biztosít a Képviselő-testület.

Győri István: A bizottsági ülésen a rendelet -tervezetet elfogadásra ajánlották. A
határozati javaslatot tárgyalásra ajánlották, mivel a Pénzügyi Bizottság ülésén még
nem látták, hogy az anyagi fedezetet honnan biztosíthatják.
Alpolgármester asszony is felsorolt nagyon fontos beruházásokat, melyekhez plusz
pénzt kell biztosítani, így egyre kevésbé látja anya gi fedezet biztosíthatóságát a civil
szervezetek részére.

Hornig Rudolfné: A bizottsági ülésen elmondta, hogy ajánlatot kaptak a Raiffeisen
Banktól a Sikeres Magyarországért Infrastruktúra Fejlesztési Programról, mely az
önkormányzatoknak szóló hitel felv ételi lehetőség a pályázati önerők biztosításához.
Ebben a témában is egyeztetésre kerül sor. Ha az átmeneti időszakra 4,5 % -kal hitelt
lehet felvenni, akkor ezzel a lehetőséggel élni kell. A beruházásokat is át kell
tekintetni, mert a város rehabilitációs  program 1,1 milliárd forintos, melyhez 810 M Ft
a pályázott összeg.
A rendkívüli testületi ülésre szeretné előterjeszteni az egyeztetés eredményét.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.
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Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 18. (VI 19.) számú önkormányzati
rendelete

- a céljelleggel nyújtott önkormányzati pénzügyi
támogatások rendjéről szóló 2009. évi 2. szá mú
(I. 9.) rendelet módosításáról

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

Zatykó János: A Képviselő-testületnek 2009. évben – fedezet hiánya miatt – nincs
lehetősége a civil szervezetek részére visszatérítendő támogatást biztosítania. Kéri,
szavazzon a Képviselő-testület erről a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 12 igen, 3 tartózkodás szavazattal elfogadja.

117/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület - fedezet hiánya miatt - a 2009. évi költségvetés
terhére nem tud biztosítani a civil szervezetek  részére visszatérítendő
támogatást.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Dr. Szeidl Bernadett aljegyző

5., Napirendi pont: Rendelet-tervezet az önkormányzat szociális rendelete
felülvizsgálata, a központi jogszabályváltozásokra
tekintettel.

Előadó: Zatykó János polgármester
                                                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság és az
Egészségügyi és Szociális Bizottság. Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést
tárgyalásra alkalmasnak tartotta. Az Egészségügyi és Szoci ális Bizottság a rendelet -
tervezetet elfogadásra ajánlja.
Az Út a munkához program meghirdetése után megváltozott a rendszeres szociális
segélyezés mechanizmusa, a lakásfenntartási támogatás tekintetében fogalom
átvezetések történnek. A rendelet -tervezet tartalmazza a 70 év felettiek kommunális
hulladékszállítása támogatása pontosítását.
Kérdés, felvetés nincs, kéri, szavazzanak a rendelet -tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen szavazattal elfogadja.
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Komárom Város Képviselő-testülete
2009. évi 19. (VI 19.) számú önkormányzati
rendelete

- a szociális igazgatásról és  szociális ellátásokról
szóló 1993. évi III. törvény, valamint a gyermekek
védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997.
évi XXXI. törvény helyi végrehajtásáról szóló
2008. évi 7. számú (III. 28.) önkormányzati rendelet
módosításáról

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

6. Napirendi pont: Beszámoló a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi
Társulás 2009. I. félévi tevékenységeiről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A társulás az első félévre tervezett üléseit megtartotta. A társulásnál 5
főállású munkatársat alkalmaznak, nyolc főt megbízási szerződéssel alkalmaztak. A
kiegészítő anyagban a 2008. évi gazdálkodással kapcsolatos pénzügy i rész
megtalálható. A társulás működése, gazdálkodása ez évben megalapozott, pontos
és precíz volt.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Megköszöni a tájékoztató táblázatokat, így
tájékozódhatnak a bevételekről, kiadásokról.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó : Az előterjesztés szerint a társulás költségvetése 147
M Ft. Belső ellenőrzésre és egyéb feladatokra 20 M Ft -ot fordítottak. Mi kerül
ennyibe? Komárom önkormányzata vállalja nagyrészt a pénzügyi terheket. A mai
napig nem sikerült a tulajdonviszonyokat rendezni, -  mi a városé, mi a kistérségé, pl.
mentőállomás.
A kistérségi társulás munkája széleskörű. Nem szerencsés, hogy az egyes
feladatokat a kistérségi társuláshoz vitték ki, mert így az önkormányzatoknak nincs
felügyeleti, beleszólási lehetősége a feladatok átlátásába, ugy anakkor komoly
pénzügyi támogatást nyújt.

Zatykó János: A társulás pénzeszközei állami normatívákból, pályázati pénzekből, az
önkormányzatok befizetéseiből tevődik össze. Minden befizetés, minden
önkormányzat esetében önkormányzati felhatalmazással törté nhet.
A legnagyobb befizető Komárom, hiszen a befizetések lakosságszám arányosan
történnek. Komárom lakossága megközelítőleg a kistérség 50 % -a. A város a
legnagyobb befizetője a közösen végzett feladatoknak.
A kistérségi munkákra egy normatív támogatás v onatkozik. Ha a normatív támogatás
nem fedi le pénzügyileg a feladatot, akkor azt szintén a kistérség fizeti be
lakosságszám arányosan.
A mentőállomás az OMSZ tulajdona.
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Hornig Rudolfné: A Közkincs Pályázattal kapcsolatot ismerteti, mely szerint Komárom
kivételével valamennyi település 150 E Ft -ot költhet az adott időszakban.
Az összes pályázat a kistérségi és múzeumi referens további alkalmazása
biztosítására irányul.

Zatykó János: A kistérségi társulás elfogadta, hogy amíg a jelzett munkahely
pályáztatásán lehetőség van a munkabér és járulékai megpályázására, addig azzal a
kistérség élni fog. Pozitív dolog, hogy van pályázati lehetőség egy munkahelyre, a
munkabér biztosítására.

Császár Irén: A Közkincs pályázatnál a CSMK pályázott és a társulás fizetett.

Hornig Rudolfné: Az előterjesztésben szerepel, hogy Komárom kivételével
valamennyi település 150 E Ft -ot költhet az időszakban műsor vásárlásra.

Dr. Halász Károly: Önrésze csak a pályázónak lehetett. A társulás közvetlenül nem
nyújthatott be pályázatot , csak a CSMK-n keresztül, de az önrészt – határozat
alapján – a társulás biztosította.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó : Belső ellenőrzéssel kapcsolatos kérdésére nem
kapott választ. Az Alapellátási Szolgálatnál vannak olyan rendelők, melyek kistérségi
funkciót látnak el. Ezt a kérdést már harmadszor teszi fel. Egyszer olyan választ
kapott, hogy a tulajdonviszonyokat tisztázni kell. Ezt a kérdést azonban azóta sem
rendezték.

Dr. Szöllősy Ferenc: A legnagyobb befizető az állam. A kistérségek lefedik az egé sz
országot. Törvény írja elő, hogy ezek a kistérségek vannak és amíg a jogszabály
nem változik, azokat működtetni kell. A kistérségek létrejötte sok település számára
hozott fejlődést. 100 M Ft-ot adott az állam a kistérségnek az induláshoz. Működését
az állami normatíva teszi lehetővé.
A belső ellenőrzésre a normatíván belül a legtöbb pénzt kapják. Belső ellenőrök
közül három fő bérét a kistérség fizeti az állam pénzéből, egy fő bérét fizeti az
önkormányzat. Ellátják a kistérségben és a városban az össze s önkormányzat és
intézmény ellenőrzését. A 4  fő 20 M Ft-ja leginkább bérköltség, de nem mind
Komárom önkormányzatát terheli. Törvény szerint a vagyon nem a kistérség
vagyona, hanem a résztvevő önkormányzatok külön vagy közös vagyona .
Jogszabály fogja meghatározni azt, hogy melyik vagyon mar ad a résztvevő
önkormányzatok közös vagyona , melyik lehet a kistérség vagyona és melyik a
résztvevő önkormányzatok külön vagyona.  A mentőállomást tudomása szerint
megállapodás alapján építették. Vagyonmegosztásról akkor tud információt adni, ha
a jogszabály megjelenik. Egyelőre a keletkező vagyon a résztvevő önkormányzat ok
közös vagy külön tulajdonában marad.
Semmilyen komáromi vagyon nem került még a kistérség tulajdonába.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Úgy érzi, az állam pénze is közpénz, jól hangzik, hogy a
legnagyobb befizető az állam. Az önkormányzatok közül a legnagyobb befizető
Komárom. Amennyiben megmaradnak a kistérségi formációk, akkor a polgárok mikor
képviseltetik magukat abban?
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Zatykó János: Ha jogszabály változik, akkor változhat a kistérségbe delegálható
személyek kijelölése.

Császár Irén: A belső ellenőrzésre a kistérségi társulás 6.800 E Ft -os állami
normatívát kap. A 20 M Ft és a 6.800 Ft közötti összeget a kistérségi
önkormányzatok adják össze. A négy bel ső ellenőr az egész kistérségben végzi az
ellenőrzést, az önkormányzatok nem tartanak fenn külön belső ellenőröket. A 20 M Ft
a bérükre és dologi kiadásukra szolgáló összeg.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó : Nevetségesnek tartja, hogy elhangzik, hogy
Komáromban nincs belső ellenőr.
Ha a város tulajdonában marad a vagyon, akkor fizet a kistérség bérleti díjat? Ha a
városnak van egészségügyi referense, - aki a kistérségben dolgozik -, akkor ő
kistérségi alkalmazott?

Dr. Halász Károly: A kistérségnek nincs önálló munkaszervezete, hanem a
körzetközpont polgármesteri hivatala látja el ezt a feladatot. Ezért van az, hogy
bizonyos ágazati munkatársak, - főként az Intézményfelügyeleti Osztályról –
kistérségi feladatot is ellátnak.
Amikor a társulás létrejött, a cél az volt, hogy bizonyos szolgáltatásokat a kisebb
önkormányzatok olcsóbban tudjanak ellátni. Ha nem a 64 intézményre kiterjedő, 4
fős belső ellenőrzés lenne, akkor minden egyes településnek önállóan kellene belső
ellenőrt foglalkoztatnia. Ez kistérségi szinten gazdaságtalan megoldás.

Dr. Konczer Erik: Javasolja bemutatni a Képviselő -testületnek, hogy a 9 település ezt
megelőzően mennyit költött belső ellenőrzésre. Így lehet látni, hogy megérte -e ezt a
feladatot áttenni kistérségi szintre.

Nagy Zoltán: A kistérség létrehozása értelmét taglalják, pedig jó tudják, hogy annak
mi volt az oka: a költséghatékonyság. Magyarországon 3200 önkormányzat van.
Természetesen lehetőség van arra, hogy minden feladatot az önkormányzatok
végezzenek el, de nyilván vannak olyan feladatok, melyeket összefogással lehet
megoldani.
Egyik középiskolába kb. 50 % vidéki gyermek jár. A gimnázium esetében is azt
mondták, hogy inkább visszaveszi, holott tudják azt, hogy a normatíva sokkal
rosszabb a városnál, mint a megyénél. Azért megyei kötelező feladat ezt, mert nem
csak egy településen élő diákok járnak ide.

Zatykó János: A kistérségi társulások megalakulásuk óta magasabb állami
normatívákat kapnak, mint az önkormányzatok.

Hornig Rudolfné: A megye most kevesebb támogatási össze get kap, minden a
kistérségekhez megy át.
Az oktatási intézmények és a kórház nem kistérségi módon működnek.
Remélhetőleg a két hónapja elmondott, belső ellenőrzéssel kapcsolatban elmondott
véleményére választ adnak. A feladatokat hogyan lehet főállásban -mellékállásban
azonos időben elvégezni?
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Zatykó János: A megbízás alapján dolgozóknak plusz munkát kell végezniük, hogy a
feladatot elvégezhessék. Alpolgármester asszonyt meghívja a kistérségi társulás
ülésére.

Dr. Szöllősy Ferenc: Amíg a jogszabály él, addig a kistérségi rendszert működtetni
kell. A kistérség Magyarországon hasznos dolog, de a működtetéssel vannak
gondok, de ezeket javítani lehet. Ennyi erővel megkérdőjelezhetnék az okmányiroda,
a gyámhivatal és az építéshatóság munkáját is. Komáromnak köt elező a belső
ellenőrzést megoldania, legalább három fővel, így legalább 18 M Ft -ot el is
költenének.
Az országban 174 kistérség működik, harmadának önálló munkaszervezete van. A
helyi munkaszervezettel harmadannyi pénzzel el lehet látni ezt a munkát. Egy
kistérségi munkaszervezet vezető je egy évben maximum 500 E Ft megbízási díjat
kaphat, van aki csak 100 E Ft-ot kap. Ez nem sok pénz és nem közpénz herdálása.
Önálló munkaszervezettel ez háromszor annyiba kerülne.

Hamrák Zsófia: A kistérség munkája nem ta rtozik a testület felügyelete alá és nagyon
sok dologról későn informálódnak. Egy évvel ezelőtt egy 10 fős létszámnövelést
megszavaztak, - ha jobban megnézik, ez a 10 fő a kistérségben dolgozik. Ha ezt akkor
tudják, nem szavazzák meg ezt a létszámemelést.
Bízik abban, hogy ez a dolog megváltozik. Nagyon sok személyi lefedést lát a
kistérségekben, érdekes pozíciók születnek. Ez zavarja a Képviselő -testületet. Nincs
ellenére, hogy segítsék a gyengébbet, de vannak ennél hatásosabb, gazdaságosabb,
virágzóbb kistérségek.

Zatykó János:  A kistérségek között a Komárom -Bábolna Kistérségi Társulás az első
harmadban szerepel. Hogy mi lesz a társulások sorsa, azt jogszabályi törvényi
változások szabályozzák.

Dr. Szeidl Bernadett: A társulásokról szóló 1997. évi törv ény előírja, hogy a társulási
tanács a társult önkormányzat polgármesterei tanácsai. Akadályoztatásuk esetén
helyettesítésükről a saját képviselő -testületük valamely tagját jelölhetik ki. A társulási
tanácsban polgármester asszony/úr vesz részt. A tagokból  létrejött egy oktatási és
egy pénzügyi bizottság 3-3 fővel. Két-két tag a tanács tagja, egy-egy tag külsős
szakértő. A társulási törvény lehetőséget adott arra, hogy önálló jogi személyként
létrehozott intézmény keretében működhet a munkaszervezet. A komá romi kistérségi
társulás ezt nem vállalta. A munkaszervezet munkájáról és a társulási döntésekről
minden évben két alkalommal az önkormányzatoknak be kell számolni. Ez minden
évben meg is történik. Ugyanígy beszámolnak valamennyi település képviselő -
testületénél. A belső ellenőrzésről szóló törvény szerint minden intézményben
kötelező a belső ellenőrzés. A munkát a Képviselő -testület felügyelheti, hiszen
minden kardinális kérdésben nem csak a tanács dönt többségi szavazással, hanem
valamennyi képviselő-testületnek, saját ülésen, minősített többséggel kell határozatot
hoznia, pl. közös intézmény létrehozásakor, szabályzatok elfogadásakor. A törvény
kellő garanciát ad arról, hogy a tanács döntéseiről a képviselő -testület
informálódhasson.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 10 igen, 1 nem, 5 tartózkodás
szavazattal elfogadja.
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118/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő – testület tudomásul veszi a Komárom – Bábolna Többcélú
Kistérségi Társulás elnöke és munkaszervezetének beszámolóját.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7. Napirendi pont: Tájékoztató a 2009. évi „Komáromi napok”
rendezvénysorozat lebonyolításáról, költségvetési
kiadásai teljesítéséről, tapasztalatairól.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyalta a Pé nzügyi Bizottság, a Közművelődési és
Sport Bizottság és az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága. A
Pénzügyi Bizottság és a Közművelődési és Sport Bizottság a határozati javaslatot
elfogadásra ajánlja. Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsola tok Bizottság
javasolja a rendezvénysorozatnak önálló honlap megnyitását; 2010. évben is a
Monostori Erőd legyen a színhelye sörfesztiválnak valamint állítsanak össze
kérdőívet, melyen lehetőség van a lakosság véleménye, tapasztalatai rögzítésére. A
vélemények begyűjtése után a bizottság ezt a kérdőívet értékeli.
Ebben az évben a rendezvénysorozat új helyszínen jelent meg, a Monostori
Erődben. Nagy érdeklődésre számottevő csatarekonstrukcióra került sor. Az
előterjesztés szerint a sörfesztiválon naponta 10 ezer vendég jelent meg. A „Miénk a
színpad” – délelőttönként megrendezésre kerülő műsort is nagy érdeklődés kísérte.
A bevételi és kiadási főösszeg megegyezik az előterjesztés alapján. A szponzori
támogatás 12,5 M Ft volt, a természetbeni hozzájárulás 2,6 M Ft.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság két tagja tételesen végignézte a
bevételi, kiadási számlákat.
Tihanyi, Veszprémi vendéglátáson Szászsebes polgármestere hivatalos vendégként
vett részt, vagy magánemberként.

Zatykó János: Minden olyan személy, aki a város díszpolgára, meghívják a
Komáromi Napokra. Szászsebes polgármestere Komárom Város Díszpolgára, a
város vendége volt.

Nagy Zoltán: Javasolja, hogy a Képviselő-testület szavazzon arról a javaslatról, hogy
a sörsátor programjait 2010-ben is a Monostori Erődben szeretnék megszervezni.
Határozati javaslata: A Képviselő -testület a 18. Komáromi Napok rendezvénysorozat
lebonyolítását sikeresnek ítéli, javasolja,  hogy a sörsátor programjai 2010 -ben is a
Monostori Erődben kerüljenek megrendezésre.

Horváth Gyula: A Közművelődési és Sport Bizottság ülésén felvetődött, hogy a
Komárom-Komárno Futóversenyt valóban ezen az útszakaszon kell -e lebonyolítani,
hiszen nagy forgalmi dugó volt a városban.
Szászsebes polgármesterét Komáromban is vendégül lehetett volna látni, nem pedig
Veszprémben.
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Zatykó János:  A városnak ugyanazokat a gesztusokat kell gyakorolnia, mint amelyet
a testvérvárosok biztosítanak. Ha egy város egy  másik város polgárának díszpolgári
címet adományoz, akkor ennyivel tartoznak a testvérváros minden egyes polgárának.
Ha ezt másként gondolják, akkor lehet más döntést is hozni, de kérdés, hogy ez
mennyire lenne etikus a testvérvárosok vezetőivel szemben.

Dr. Konczer Erik: Örül annak, hogy jól szerepelt az új helyszín a Komáromi Napok
rendezvényen. Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság
folyamatosan beszélni fog arról, hogy jövőre még jobban belakhassák a Monostori
Erődöt. Jó gondolatnak tar tja kérdőívek kiküldését. Korábban féltek attól, hogy a
város lakossága nem megy el az új helyszínre. Erre nem került sor és remélhetőleg
mindenki nagyon jól érezte magát.
A határozatban a „sörsátor rendezvényei” helyett „fő rendezvények” jobb
megnevezésnek tűnik.

Hamrák Zsófia: Bebizonyosodott, hogy aggodalmaik hiába valóak voltak. Ha hasonló
jó ötletek vannak, akkor merjenek új dolgokat tenni, új programokat szervezni.
Kéri, hogy nagyon figyeljenek oda a komáromi vállalkozókra. Javasolta, hogy
alakítsanak ki jövőre egy teret, ahol a komáromi vállalkozókat bemutathatják.

Hornig Rudolfné: Örül annak, hogy sikerült méltó helyen, az erődben megszervezni a
rendezvényt.
Tudomása szerint a Képviselő -testület 15 M Ft-ot hagyott jóvá a rendezvénysorozat
lebonyolítására. Az előző időszakban ez 30 M Ft volt. A gazdasági helyzetre
tekintettel csökkentették ezt az összeget. A 30 M Ft -ból az előző időszakban lejöttek
a szponzori támogatások, tehát gyakorlatilag abból valósultak meg a rendezvény
programjai. Most azt veszi észre, hogy a szponzorok hozzájárulása hozzáadásra
került, így megint 27.591 M Ft -ból valósul meg a rendezvény.
Az előző előterjesztésben 15 M Ft szerepelt és megkérdezte, hogy mit értenek
apport alatt. Egymás közötti elszámolásban apport nincs. Ez a társasági
szerződésekben szerepel, mint lehetőség. Választ nem kapott. Valószínűleg ezért
nem 15 M Ft-ból valósult meg a rendezvény.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy a Komáromi Napok szlogenje az legyen, hogy
Komáromiakkal a Komáromiakért. Nagyon sok vállalkozótól érkezett panasz, mert
ezt a rendezvényt bármelyik komáromi rendezvényszervező megszervezte volna.
Nem biztos, hogy az ország másik végéből kell szervezőket hozni.
Kéri a szervezőket, hogy még egyszer ne zárják le hermetikusan a város t a
futóverseny miatt. Eddig még soha nem volt ez így.

Zatykó János: A szervezők figyelmét felhívják arra, hogy 2009. évben nem volt sikere
annak, hogy a város lezárták a futóverseny ideje alatt.

Dr. Horváth Gyula: Problémát jelentett, hogy a konferenciák, spor trendezvények egy
időben történtek.

Zatykó János: Ez minden évben visszatérő téma, lehet, hogy jobb egyeztetéssel jobb
eredményt érhetnek el, de száz százalékosan ez biztosan nem oldható meg.

Dr. Halász Károly: A rendezvény ideje alatt a vendéglátási jog ot megpályáztatták.
Erről a Képviselő-testületet is tájékoztatták. A pályázaton komáromi vállalkozónak is
lehetősége volt részt venni, sőt, egy vállalkozó részt is vett, de pályázata nem volt
kedvező. Aki a vendéglátási jogot megnyerte, ezt a komáromi váll alkozót
főszállítóként bevonta.
A komáromi kisvállalkozókat összehívták és lehetőséget biztosítottak, de ezzel csak
egy vállalkozó élt. A Komárom Caffé -t egy komáromi vállalkozó működtette.
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A futóverseny szervezésénél a bizottsági ülésen elhangzott, hogy  ne szombaton,
hanem vasárnap legyen. Vasárnap kisebb a városban a forgalom. Az útvonalat is
végig lehet gondolni.
Az előterjesztésben szerepel, hogy az előző években is közel 27 M Ft -ból valósult
meg a Komáromi Napok rendezvénysorozat. Az idén úgy valósu lt meg a rendezvény
ugyanannyi pénzből, hogy olyan rendezvényeket is finanszíroztak, melyek a korábbi
években nem szerepeltek. A 160. évforduló kapcsán a csata rekonstrukciót ebből a
pénzből kellett finanszírozni. Újdonság volt a Lovas Színház előadása is,  hiszen
olyan nagycsaládosok jutottak el színházba, akiknek egyébként a jegy nagyon drága
lenne. Ez a két tétel 5,5 M Ft -ot jelent.
Ezt a rendezvényt ennél kevesebb pénzből nem biztos, hogy meg lehet rendezni.
Kellett a 13 M Ft-os bevétel is.
Abban az előterjesztésben, melyben ezt részletesen leírták – és a testület el is
fogadott – pontatlan volt a megfogalmazás és valóban az apport elnevezés nem volt
pontos. A kérdés úgy oldódott meg, hogy a vállalkozó és a város is számláztak
egymásnak.

Hornig Rudolfné: 15 M Ft-ot határoztak meg. A frakciók abban állapodtak meg, hogy
az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság keretéből ennyi pénzt
biztosítanak. Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság tavaly
30 M Ft-ot biztosított a rendezvényre,  a támogatási összeget azonban nem írták jóvá.
Gyakorlatilag 30 M Ft-ért valósították meg a rendezvényt.

Császár Irén: A költségvetés bevételi és kiadási oldalán is tervezik a Komáromi
Napok költségeit. A bevételi oldalon 13 M Ft -ot terveztek, a kiadási oldalon
15 M Ft-ot. A költséget a szponzori bevételek megemelik és ugyanígy kijön a
27 M Ft. A tavalyi számadatokra nem emlékszik, de azokat alpolgármester asszony
részére pontosan leírja.

Dr. Konczer Erik: Tavaly költségvetési főösszeget hagytak jóvá, idén pedig
önkormányzati támogatást a rendezvényhez.

Zatykó János:  Kéri, Nagy Zoltán képviselő úr fogalmazza meg újra javaslatát.

Nagy Zoltán: A Képviselő-testület a 18. Komáromi Napok rendezvénysorozat
lebonyolítását sikeresnek ítéli, javasolja, hogy a fő rendezvények helyszíne 2010 -ben
is a Monostori Erődben kerüljenek megrendezésre.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartóz kodás szavazattal
elfogadja.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról, mely
szerint a Képviselő-testület a 18. Komáromi Napok rendezvénysorozatát sikeresnek
és színvonalasnak ítéli.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.
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119/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő -testülete a 18. Komáromi Napok
rendezvénysorozatát sikeresnek és színvonalasnak ítéli, jav asolja, hogy
a 2010. évben is a Monostori Erőd adjon helyet a főrendezvényeknek.
A szakmai és pénzügyi beszámolót elfogadja.

2., Felkéri  a Polgármesteri Hivatalt – Észak-Komárommal egyeztetve –
készítse el a Komáromi Napok rendezvény önálló honla pját. Kéri továbbá,
hogy a Hivatal a rendezvénnyel kapcsolatos vélemények, javaslatok,
tapasztalatok megismeréséhez állítson össze kérdőívet.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető

8. Napirendi pont: Beszámoló Komárom Város Egészségügyi Alapellátási
Szolgálata munkájáról.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szekeres György helyettes intézmé nyvezető

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a beszámolót elfogadásra
ajánlja.
Az Alapellátási Szolgálat szakmai, pénzügyi beszámolóját elkészítette ebben az
évben is. Az Alapellátási Szo lgálathoz három háziorvosi körzet, három fogászati
körzet, hét védőnői körzet, iskola – ifjúság egészségügyi szolgálat és az ügyeleti
rendszer tartozik.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó : A beszámoló egy részét már tavaly is olvashatták, a
jelenlegi aktualitását bizonyos helyeken hiányolja. A bizottsági ülésen vita nem
bonyolódott a szolgálattal kapcsolatban. A beszámolóban az szerepel, hogy sok vita
nem az érdemi dolgokról szól. Nem történt egyáltalán vita.
Az intézmény szervezetében történt változás, hisze n az elmúlt időszakban megszűnt
a háziorvosi praxisok felügyelete, működtetése. Az utolsó két háziorvosi praxis
vállalkozásban működik, illetve Monostoron még van egy közalkalmazott praxis.
Elgondolkodtató, hogy ezt a feladaton hosszú távon vállalkozásban működtessék. A
2. pontban szerepel, hogy az intézmény vezetését egy éves időtartamra
helyettesítéssel oldották meg. Az egy év 2009. nyarán letelik és a Képviselő -
testületnek döntést kell hoznia, hiszen Dr. Tomisa Béla egy éves fizetés nélküli
szabadsága lejár. Ha az intézményvezető nem kívánja folytatni munkáját, akkor az
intézmény vezetését pályáztatni kell. A helyettes vezetőt az átmeneti időben az
intézmény vezetésével meg kell bízni. Ígéretet kaptak arra, hogy konkrét információt
kap a Képviselő-testület.
A bevételeknél nem esik szó arról a plusz feladatról, melyet az alapellátás
megkapott. Megkapták a MOL rendelőjét és a lakásokat, melyeket hasznosítani kell a
bevételek növelése érdekében. Sem a lakások, sem a rendelő ügyében előrelépés
nem történt.
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A fogászati finanszírozás csökkent, stagnált. Sajtóhírekből is értesülhettek arról, hogy
az alapellátásban is elvonásokra kerül sor, ugyanúgy, mint a kórház
finanszírozásában, illetve az ÁFA törvény és adótörvények módosítása hátrányosan
befolyásolja az alapellátásban dolgozók lehetőségeit.
A felújítás és karbantartásnál ígéretet tettek a védőnők problémájának megoldására,
ez azonban a költségvetésben jelenleg nem szerepel.
A rendelők felújítását elkezdték, de további fedezet nincs. Úgy tűnik, hogy az idé n
kevesebbet költöttek az alapellátásra városi szinten, mint amit terveztek. A kórház és
az alapellátás működtetéséhez, szinten tartásához a városnak a jövőben többet kell
vállalnia.

Zatykó János:  Dr. Tomisa Béla levélben kezdeményezte, 2009. augusztus 1-től
közalkalmazotti munkaviszonya megszüntetését. Osztályvezető urat kérte, hogy a
szükséges lépéseket tegye meg.
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság részletesen megtárgyalta az előterjesztést,
az Alapellátási Szolgálat vezetői nyilván választ tudnak a dni a felmerült kérdésekre.

Lippay Gáborné: A beszámoló 2008. évre vonatkozik. 2009. évtől aktuális, hogy már
csak egy közalkalmazott orvos van. Március 1 -jén vette át hivatalosan Dr. Kreft -
Horváth Loránd doktor úr Dr. Gáspár Gyula doktor úr praxisát. Dr.  Paksi Magdolna
pedig Dr. Skála Ferenc praxisát vette át.
Az intézmény apróhirdetésben próbálja meg bérbe adni a MOL lakótelepen található
orvosi rendelőt és a lakásokat, de a jelenlegi gazdasági helyzetben ez nagyon
nehéz. Az ipari parkban is csökkent a dolgozók száma, így nincs lehetőség arra,
hogy a nagy méretű lakás akár több embernek is kiadják, hiszen több mint 200 ezer
forint csak a havi fűtés összege. Ezzel a rezsiköltséggel nem tudják bérbe adni a
helyiségeket.
A beszámolóban szerepel, hogy a védő női helyiség terve elkészült, de anyagi okok
miatt nem került sor a munka megkezdésére.
A beszámoló a tavalyi évre vonatkozik, Dr. Tomisa Béla doktor úr esetleges távozása
már ezt az évet érinti.

Zatykó János:  A költségvetést a Képviselő -testület alkotta meg, konszenzussal. Amit
a költségvetés tartalmaz, azzal tudnak egyelőre foglalkozni. A költségvetés
módosításakor lehet új dolgokat beemelni.

Takács József: A beszámoló 2008. évre vonatkozik, de az nem tartalmazott
semmiféle információt a MOL rendelőve l és lakással kapcsolatban. Érdemes
elgondolkodni azon, hogy mit kezdjenek ezzel az épülettel, ha ilyen feltételekkel nem
lehet értékesíteni.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

120/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő – testület elfogadja Komárom Város Egészségügyi Alapellátási
Szolgálata 2008. évi beszámolóját

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető
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9. Napirendi pont: Komárom Város Képviselő -testülete 2009. II. félévi
munkaterve.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést a bizottságok megtárgyalták, véleményük
figyelembevételével a II. félévi munkaterv elfogadható.

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvéd elmi Bizottság saját
munkatervét is elfogadta, ugyanakkor javasolta november hónapban tárgyalni a
Jókai Mór Gimnázium hatodik osztályos képzése újra indítása lehetősége vizsgálatát.
Kérték előterjesztés készítését ebben a témában.
Több levelet kapott szülőktől, érintettektől, akik újra felvetették a Waldorf óvoda
létesítése lehetőségét. Kötelességük megvitatni ezt a napirendi pontot is. Javasolja,
hogy az októberi testületi ülésen kerüljön erre sor, amikor a 2009/2010. tanév
indításáról tárgyalnak.

Győri István: A bizottság javasolta Komárom város energiagazdálkodási terve
tárgyalásának időpontját határozza meg a hivatal. Az előterjesztés készítőjével
tárgyalt erről a témáról. Javasolja, hogy a cím a következő legyen: „Komárom város
energia gazdálkodási koncepciója és terve.” Az előterjesztést novemberben javasolja
tárgyalni. November hónapban nagyon sok napirendet javasoltak. A nem sürgős
napirendeket más időpontban javasolja tárgyalni.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó : December hónapban javasolja tárgyalni a kórház és
az Alapellátási Szolgálat pénzügyi, gazdasági beszámolója tárgyalását.
Az Egészségügyi és Szociális Középtávú Stratégia aktualizálása, testületi általi
elfogadását szeptember hónapban javasolja tárgyalni.

Dr. Konczer Erik: A Megyei Közgyűlés megtárgyalta a Megyei Területfejlesztési
Tanács beszámolóját. A Képviselő -testület részére is kellene egy hasonló
beszámolót készíteni a II. félévben. Az előterjesztés címe: „Komárom város
részvétele területfejlesztési társulásokban”.

Zatykó János:  Kérdése, a Képviselő-testület a kiegészítő anyagban szereplő
javaslatok és az elhangzottak alapján a 2009. évi II. féléves munkatervet elfogadja?

- A Képviselő-testület a munkatervet 16 igen szavazattal elfogadja.

121/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő -testülete 2009. II. féléves munkatervét a
melléklet szerint jóváhagyja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető
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10., Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű képviselő -testületi
határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb
tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról,  döntéseiről

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: A Duna part fejlesztéssel kapcsolatban javasolta a képviselő -
testület, hogy vegyék fel a kapcsolatot a tervezővel. Kérte, hogy a tervezővel
jussanak megállapodásra. Ezt a javaslatot n em látja viszont a határozatban és a
jelentésben sem.
Az előző ülés után tudomására jutott, hogy a fejlesztési koncepció elkészítési dátuma
március 30. Február hónapban azonban a 8 M Ft felét a tervezőnek kifizették. Igaz
ez az információ? Ha igen, mi alap ján fizettek? Nem tartja szükségesnek, hogy ilyen
mértékű pénzeszközöket fordítsanak erre a kérdésre.

Varga Zsolt: Az előző testületi ülésén javasolták a szerződés határideje módosítását
és vegyenek figyelembe olyan dolgokat, melyek a város egészének és
koncepcionális kérdésének részeit érinti. Szeretnének helyszíni bejárást tartani,
melyre a meghívókat a képviselő -testület tagjainak és a bizottság tagjainak
postáztak.

Dr. Molnár Attila: Mi alapján történt pénzügyi teljesítés, miután a munka nem került
elvégzésre.

Varga Zsolt: A teljesítés igazolásáról információt nem tud adni.

Zatykó János:  A számlát természetesen megnézik és erre a dologra visszatérnek.

Nagy Zoltán: Az áprilisi ülésen tolmácsolta Sós Tibor olimpiai kajak négyes
edzőjének felajánlását , mely fiatalok szintfelmérésére vonatkozott. Kérte a hivatalt,
hogy az információt az iskolák tornatanárainak juttassa el. Sós Tibor elmondta, hogy
érdeklődés nem volt a lehetőség iránt. Kéri, hogy érdeklődés esetén személyesen
keressék meg a szülők.
A Nemzeti Vágtán Komárom lova a 9. futamban indult. Második lett ebben a
futamban Lopakodóval Márkos Albert és a középdöntőbe jutott. A középdöntőben a
Nemzeti Vágtát megnyerő versenyző mögött második helyet ért el Komárom
versenyzője. Időeredmények alapján Ko márom lova volt a második legjobb ló.
Örüljenek annak, hogy egy ilyen jó lóval és zsokéval rendelkeznek. Komárom jól
megállta helyét a versenyen.

Zatykó János: Köszönetét fejezi ki Márkos Albertnak a Nemzeti Vágtán történt
sikeres szerepléséért.

Dr. Szöllősy Ferenc: Az Állami Számvevőszék február 16 -án kezdte meg vizsgálatát
Komárom városában. A vizsgálatot május 19 -én fejezték be. Az Állami
Számvevőszék összefoglaló jegyzőkönyvéről intézkedési tervet készítenek a
szeptemberi ülésre. Több hibát is feltárt ak a gazdálkodással kapcsolatban. A pozitív
megjegyzés, hogy a legutóbbi vizsgálat óta  a gazdálkodás hatékonyságát sokkal
jobbnak találták.
Véget ért az a belső ellenőri vizsgálat is, melyet alpolgármester asszony
nyilvánosság előtt kért a testület ülésén . A vizsgálati jegyzőkönyvre a reagálást
várják az érintett osztályoktól.
A vizsgálat eredményes volt abban a tekintetben, hogy a temetővel kapcsolatos
szerződést módosítani kell.
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A városháza takarítására és őrzésére vonatkozó szerződés módosítására is so r
kerül.
A fordított áfa helyes alkalmazására a hivatal érintett dolgozói figyelmét felhívták.
Polgármester úrral a csapadékvíz elvezetéssel kapcsolatos beruházás kapcsán
felhívták a nyertes vállalkozó figyelmét 6 M Ft -os sztornós számla azonnali
visszafizetésére az önkormányzat részére.
A Vizák Kft-nek átadott pénzeszközt is vizsgálták. Egy jóhiszemű átutalásról volt szó.
Az összeg átutalása után vizsgálták a számlát és annak tartalmát nem találták
megfelelőnek, ezért nem írták alá. A testület januárban d öntött arról, hogy a
beruházásnak a pénzeszközét a Vizák Kft. felé tőkeemeléssel hajtja végre. A
Polgármester úrral úgy gondolják, hogy a november -december-január hónap közötti
kamatot a Vizák Kft-től esetleg kérni lehetne.

Zatykó János:  A Csillag lakótelepen a lakosság egy része először kérte a
sebességkorlátozó tábla levételét, melyre sor került. Ezután újabb
kezdeményezésben kérték a tábla visszahelyezését. A szakosztály határozati
javaslata, hogy a Képviselő-testület a Táncsics M. u. – új Csillag lakótelep melletti
útszakaszon a megengedett sebességet a KRESZ 26. § /1/ bek. A., pontjában
meghatározott, lakott területre előírt 50 km/h óra mértéken nem kíván változtatni.
Tudomása szerint a hivatal ezt a választókerület képviselőjével egyeztette.

Dr. Molnár Attila: Kéri, hogy a határozati javaslatra nemmel szavazzanak.
Amennyiben 50 km/h sebességgel haladnának az autók ezen a szakaszon, akkor
nem lenne gond. Nagyon sok kisgyermekes család él itt, játszótér és focipálya is van.
Ugyanez volt a véleménye a Száva utcai és Török Ignác utcai átjáróval kapcsolatban.
Más megoldást nem lát, sebességkorlátozó táblát kell kihelyezni.
Régen is kint volt a tábla. Elsősorban az ott élők véleményét vegyék figyelembe.

Dr. Kerekes Tibor: Az előző ülésen is elmondta, hogy Szőnyben ennél veszélyesebb
útvonalakon közlekednek autóbuszok. A sebességkorlátozó táblának egyébként
sincs visszatartó ereje.

Sárai János: Szőnyben veszélyesebb a helyzet. Nagyon sokat jár ezen az útvonalon
autóval. Javasolja, hogy ne kerüljön vissza a 30 km/h sebességkorlátozó tábla,
inkább 40 km/h sebességkorlátozást vezessenek be. Azzal is segítenek, ha 40 km/h
sebességkorlátozást vezetnek be.

Zatykó János: Egy időben arra kérték, hogy azonnal tüntessék el a 30 km/h
sebességkorlátozó táblát. Sokan pedig arra kérték, hogy helyezzék vissza a táblát.
Csak a futballpálya melletti szakaszra is ki lehetne tenni a sebességkor látozó táblát.

Dr. Mészáros Gyula: Egyéni képviselőként nyilván Dr. Molnár képviselő úr felkarolja
a kezdeményezéseket, még akkor is, ha nem motiválja ezt belső meggyőződés.
A Török Ignác utcában, Madách I., Marek út közlekedésével kapcsolatban is többen
kérték intézkedését. Ezeknek a kezdeményezéseknek megálljt lehet parancsolni.
Jogszerűen járnak el, ha azt a javaslatot támogatják, melyet a szakosztály javasolt. A
KRESZ előírásait be kell tartatni.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az autóbuszok járatai átsze rvezésekor próbajárat ment
ezen a szakaszon, akkor szedték fel a forgalomcsillapító „fekvőrendőröket”. Többen
jelezték ekkor, hogy nem értik, miért szedték fel a forgalomcsillapítókat. A Műszaki
Osztály vezetője akkor úgy nyilatkozott, hogy a fekvőrendőrök et azért szedték fel,
mert ha ott autóbuszjárat közlekedik, akkor ne legyen ilyen forgalomcsillapító. Úgy
nyilatkoztak, ha nem lesz buszjárat, akkor kialakítanak újabb forgalomcsillapítókat.
Először megszüntették a fekvőrendőrt, majd eltüntették a forgalom korlátozó táblát.

Zatykó János: „Lassíts!” villogó jelzőtáblát is kihelyezhetnének a területre.
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Győri István: Szakbizottság nem tárgyalta ezeket a javaslatokat.

Hamrák Zsófia: A gimnázium előtti sebességkorlátozó táblát azért helyezték ki, mert
egy diáklányt elgázoltak. 30 km/h sebességgel nagyon nehéz haladni, ezért 40 km/h
sebességkorlátozó táblát lehetne kihelyezni.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy foglalkozzanak ezzel a kérdéssel – polgármester úr
által elmondott javaslatokkal. A lakosság képvisel őivel is felveszi a kapcsolatot.
Megköszöni a hivatal munkatársainak segítségét a lakossági egyeztetés kapcsán.
Javasolja, hogy ezt a javaslatot vegyék le napirendről és bizottsági állásfoglalással
együtt kerüljön a képviselő -testület elé az új előterjesztés. Az előterjesztés
elkészítéséig a lakosság véleményét kikéri.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak Dr. Molnár Attila képviselő úr javaslatáról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Akkor sem volt szakbizottság előtt a téma, amikor a
fekvőrendőröket felszedték.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó : Az Alapellátási Szolgálat vezetője augusztus 1 -jével
kéri felmentését, de a fizetés nélküli szabadság július 1 -jén telik le.

Zatykó János:  Július 30-án járt le a fizetés nélküli szabadság Dr. Tomisa Béla úr
levele alapján. Meg kell vizsgálni, hogy jogilag melyik a helyes időpont.

Horváth Gyula: A Közművelődési és Sport Bizottság 2009. május 12 -i ülésén
határozta meg II. féléves munkatervét.
A legutóbbi testületi ülésen a Diáksport Bizottság és a Komárom Környéki Civil
Társulás javaslata nem szerepelt. A bizottság a Diáksport Bizottságot 800 E Ft -tal, a
Civil Társulást 100 E Ft-tal támogatta.
Rendkívüli ülésen a Brigetio Egyesület részére a sport alap terhére 20 0 E Ft-ot, a
közművelődési alap terhére 100 E Ft -ot, összesen 300 E Ft-tal javasolja támogatni.
A Komáromi Sport Egyesület elnöke kérésének eleget téve, a 2009. évi
felkészüléshez Sidi Péter részére 300 E Ft -ot javasol biztosítani,- szintén a sport alap
terhére.

Zatykó János:  Határozati javaslata: A Képviselő -testület a Közművelődési és Sport
Bizottság javaslatára a 2009. évi költségvetésben biztosított bi zottsági keret –
sport alapja - terhére a Diáksport Bizottság részére 800 E Ft, míg a Komárom és
Környéke Civil Társulásnak – a közművelődési alapja terhére - 100 E Ft
támogatást nyújt.  Kéri, szavazzanak.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  Határozati javaslata: A Képviselő -testület a Közművelődési és Sp ort
Bizottság javaslatára a 2009. évi költségvetésben biztosított bizottsági keret terhére
a Brigetio Egyesület részére a sport alap terhére 200 E Ft, a közművelődési
alapból  pedig 100 E Ft  támogatást nyújt. Kéri, szavazzanak.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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Zatykó János:  Határozati javaslata: A Képviselő -testület a 2009. évi költségvetésben
biztosított bizottsági keret terhére 300 E Ft támogatást nyújt a KVSE részé re, amely
Sidi Péter sportlövő világbajnokságra történő felkészülését segíti. Kéri, szavazzanak.
Kéri, szavazzanak.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

122/A/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Közművelődési és Sport Bizot tság javaslatára a
2009. évi költségvetésben biztosított bizottsági keret – sport alapja -
terhére a Diáksport Bizottság részére 800 E Ft, míg a Komárom és Környéke
Civil Társulásnak – a közművelődési alapja terhére - 100 E Ft
támogatást nyújt.
Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

  Horváth Gyula bizottsági elnök
  Császár Irén osztályvezető

2., A Képviselő-testület a Közművelődési és Sport Bizottság javaslatára a
2009. évi költségvetésben biztosított bizottsági keret terhére a Brigetio
Egyesület részére a sport alap terhére 200 E Ft, a közművelődési alapból
pedig 100 E Ft  támogatást nyújt.

3., A Képviselő-testület a 2009. évi költségvetésben biztosított bizottsági keret
terhére 300 E Ft támogatást nyújt a KVSE részére, ame ly Sidi Péter
sportlövő világbajnokságra történő felkészülését segíti.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Horváth Gyula bizottsági elnök
   Császár Irén osztályvezető

Horváth Gyula: A Huszár utca beruházása befejezésé hez közeledik. Dr. Konczer Erik
jelen volt az eseményen, a körzet képviselőjének azonban nem küldtek meghívót. A
meghívóban csak az szerepel, hogy mikor lesz az összejövetel, hogy hol, az pedig
nem. A városnak mibe került a beruházás?

Zatykó János: A felvetésnek itt most nincs helye. A kérdések, bejelentések
napirendje keretében foglalkozzanak ezzel a témával.

Horváth Gyula: Csordás Árpád a Közművelődési és Sport Bizottság ot és a képviselő-
testületet bírálta egy újságcikkben.  Amikor a bizottság és a testü let erőn felül adott
pénzt a sportra, akkor nem jelentek meg ilyen cikkek.
A Komárom-Esztergom Megyei Kézilabda Szövetség Titkára úgy nyilatkozott, hogy
csak addig volt Komáromban labdarúgás, amíg a „tanácselnök -polgármester” élt.
Addig volt labdarúgás Komáromban, amíg Czibor Zoltán élt. A testület minden egyes
tagja segíti a sportot. Van labdarúgás a városban, nagyon sok tehetséges fiatal van.
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Dr. Konczer Erik: A lakossági fórumra a körzetben élő egyik ismerőse hívta fel a
figyelmét, és ugyan azt a kriti kát fogalmazta meg, mint amit Horváth képviselő úr
elmondott, nevezetesen a helyszín nem szerepelt rajta.

Zatykó János: A műszaki és a pénzügyi bizottság határozatával kapcsolatban
elmondja, a településrendezési terv jelenleg nem ad arra lehetőséget, hogy  ezzel a
területtel kezdjenek valamit. A majdan elfogadásra kerülő településrendezési terv
lehetővé teszi a határozati javaslatban szereplők megvalósítását. Kéri, hogy olyan
határozati javaslatot fogadjanak el, mely szerint a Képviselő -testület a Komáromi
Nyomda Kft-vel előszerződést köt a meghatározott vételárral és a kérésnek a
2010-es évben a településrendezési terv elfogadása után tudnak törvényesen,
szabályosan eleget tenni.

Győri István: A Pénzügyi Bizottság ülésén kaptak tájékoztatást a Nyomda Kft.
kérelméről. A tényleges terület a földmérők által kimért területnagyság alapján alakul
ki. A határozati javaslatban szerepeltessék, hogy milyen összegen kívánják
megvásárolni a területet, a pontos területnagyság meghatározására felmérés után
kerül sor.

Hornig Rudolfné: Kerítést az önkormányzat nem fog építeni.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról, melye szerint a Képviselő -
testület a Komáromi Nyomda Kft -vel előszerződést köt, az előterjesztésben megjelölt
összegen a később kijelölt te rületre.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

122/B/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Komáromi
Nyomda Kft.-vel kössön előszerződést az 1554  és az 1555/1  hrsz. alatti
ingatlanokból kialakításra kerülő - változási vázrajzban meghatározott m2
nagyságú földterületű ingatlan megvételére, 25.000.- Ft/m2 + ÁFA vételáron
a 2009. évi költségvetés tartalékkerete terhére.  A változási vázrajz
elkészítésére a Rendezési Terv 2009. évi módosítását követően kerülhet
sor.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
 Szokolai Katalin vagyonkezelő

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzat ülésén szób a került a Kállay Ödön
emlékmű felállítása. A Brigetio Egyesület  az emlékmű megvalósítása feladatát a
részönkormányzatnak visszaadta. Kéri, hogy a Képviselő -testület az emlékmű
megvalósítása feladatát a részönkormányzatnak adja vissza.
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Zatykó János: A kiegészítő anyagban két határozati javaslat van. A határozati
javaslatok ezt a kérést nem tartalmazzák.

Sárai János: Az ácsi önkormányzat több pontban terjesztett elő hiánypótlást. Ha a
képviselő-testület ragaszkodik hozzá, előterjesztést készítenek az emlék mű
felállítására vonatkozóan.
A Szőnyi Részönkormányzat támogatást nyújt a Katolikus Egyháznak, hogy a temető
nyugati oldalán kerítést megépíthessék. A Saxum Kft. 1.200 E Ft -ért építené meg a
kerítést. A részönkormányzat 500 E Ft -tal rendelkezett, melyet 700 E Ft-tal
kiegészítenének. Mivel egyház támogatásáról van szó, a Képviselő -testület
hozzájárulására van szükség.

Zatykó János:  Sárai úr által a Kállay Ödön emlékművel kapcsolatos javaslatot a
rendkívüli ülésen is előterjeszthetik.

Sárai János: Ismerteti a határozati javaslatot, mely szerint 1.200 E Ft támogatást
biztosítanak a Szőnyi Katolikus Egyházközségnek, hogy a katolikus temető nyugati
oldalán a kerítést megépíthessék.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 14 igen szavazattal támogatja.

Zatykó János:  A Szőnyi Részönkormányzat - a 2009. évi Költségvetésben biztosított
kerete terhére – 100 E Ft támogatást nyújt a VIVACE Zenei Egyesület részére a
Haydn koncert szervezésére. Kéri, szavazzanak a határoza ti javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

122/C/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő -testülete 1. 200 E Ft-os támogatást biztosít a
Szőnyi Katolikus Egyházközségnek a 2009. évi Költségvetésben biztosított
Szőnyi Részönkormányzat működési költségvetése kerete terhére a katolikus
temető nyugati oldalán kerítés megépítésére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Császár Irén osztályvezető

122/D/ /2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Szőnyi Részönkormányzat - a
2009. évi Költségvetésben biztosított kerete terhére – 100 E Ft támogatást
nyújt a VIVACE Zenei Egyesület részére Haydn koncert szervezésére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető
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Czita János: A Koppánymonostori Részönkormányzat fórumot szervezett  az ügyben,
hogy augusztus 20-i ünnepségnek Koppánymonostor ad helyet. Ebben az időben
lesznek a Koppánymonostori Napok, valamint sor kerül a Vezérek Partja és a
sportöltöző átadására. Remélhetőleg színvonalas rendezvénye ket tartanak.

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság a Bozsik
József Általános Iskola Szervezeti és Működési Szabályzatát a testület hatáskörében
eljárva jóváhagyta.
A bizottság a szászsebesi kézműves tábor utazási költségei hez költségvetési kerete
terhére hozzájárul. Az anyagi lehetősége a bizottságnak kevés. Szeretné, ha ez egy
rendhagyó javaslat lenne, mert a nem feltétlenül saját profiljába tartozó feladatok
miatt a saját lehetőségei sérülhetnek. A jövőben az Idegenforgal mi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottság is tudja az ilyen jellegű feladatokat vállalni.

Zatykó János:  A határozati javaslat 2. pontja arról szól, hogy a 6 -6 fő középiskolai
diák 150-150 E Ft-os utazási költségét megelőlegezi. Miből előlegezik meg az
összeget?

Dr. Mészáros Gyula: Ezzel a kérdéssel nem foglalkozott a bizottság. A határozati
javaslat 1. pontját támogatta a bizottság.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját  14 igen szavazattal
elfogadja.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Bercsényi utcai lakók az autóbuszjáratok kapcsán
aggódtak, hogy tönkremegy az út és indítványozták, hogy a 3 -as járat a Mocsai úton
közlekedjen. A hivatal munkatársi elmondták, hogy ez a hét vég éig megtörténik. A
lakók a részönkormányzat ülésén személyesen is kérték az autóbusz járat
áthelyezését.

Hornig Rudolfné: Fontos lenne, hogy döntés szülessen arról, hogy a Hősök tere 1.
átalakítása munkálatait a Saxum Kft -nek átadják. A feladatot közbeszerzés nélkül
elvégezheti a Saxum Kft., ha a költségvetésből kiveszik.
A Feszty Iskola műszaki ellenőrzését is a Saxum Kft -hez javasolja átadni. A Kft -nek
egy-két héten belül, felkészülten válaszolnia kell a szakmai kérdésekre.
A nyilvánosság közbeszerzési e ljárás alól való kivételéről is dönteni kell, mivel a
közbeszerzési törvény lehetőséget ad arra, hogy a 100 % -os önkormányzati cég ezt
a tevékenységet közbeszerzési eljárás nélkül elvégezheti.

Zatykó János:  Megfelelő bizottsági, közbeszerzési bírálóbizot tsági előkészítés után
a képviselő-testület az elhangzott témákban állást foglal.
A napirendi pont összességéről is szavaznia kell a testületnek. Kéri, szavazzanak.

- A Képviselő-testület az előterjesztést 14 igen szavazattal elfogadja.
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122/E/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a 2009. évi költségvetésben biztosított,  Oktatási -
Gyermek- és Ifjúságvédelmi Bizottság kerete terhére 150.000 Ft
támogatást nyújt  6 fő középiskolai tanuló részére a szászsebe i kézműves
tábor utazási költségéhez.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

 Dr. Mészáros Gyula bizottsági elnök
 Császár Irén osztályvezető

2., A Képviselő-testület elfogadja a lejárt határidejű határozatok
végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
polgármesteri és egyéb intézkedésekről, az önkormányzati beruházások
állásáról, valamint az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről
szóló beszámolót.

Határidő: azonnal.
 Felelős: Zatykó János polgármester

Dr. Molnár Attila: javasolja, hogy a Monostori Erőd Kht. és a Csillag Óvoda
előterjesztéseit a szünet előtt még tárgyalja meg a Képviselő -testület.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslattal 14 igen szavazattal egyetért.

 11. Napirendi pont: E g y e b e k.

 a/ A Monostori Erőd Hadkultúra Központ Kht. közhasznúsági
jelentése, valamint tájékoztatója a 2008. évi tevékenységéről,
aktuális és középtávú fejlesztési elképzeléseiről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Varga István ügyvezető

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
A közhasznúsági jelentést a kht. tagjai megtárgyalták, elfogadták. Komárom az előző
évi költségvetésében 20 M Ft támogatást nyújtott, melyről a Kht. el is számolt. A Kht.
előző évi eredménye 22.540 E Ft. A Kht. nonprofit gazdasági társasággá alakult.
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Három tulajdonosa van. Az előző évben törzstőke emelésre is sor került, így a
szavazati arányok is módosultak.
Kérdés, felvetés nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

123/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Monostori Erőd Hadkultúra Központ Kht közhasznúsági
jelentését, a 2008. évi tevékenységéről, valamint az aktuális és középtávú
fejlesztési elképzeléseiről szóló tájékoztatót tud omásul veszi.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
Varga István ügyvezető

b/ Csillag Óvoda vezetői álláshelyére beérkezett pályázat
elbírálása

Előadó: Zatykó János polgármest er

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A vezetői álláshelyre pályázatot benyújtó személy az előterjesztést
nyílt ülésen kérte tárgyalni.
A pályázat beadási határideje április 23 -a volt. Pályázatot nyújtott be az óvoda
jelenlegi vezetője. Pályázatát minden közösség támogatta.

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság előzetesen
megtárgyalta a pályázatot. A pályázat a jogszabályi feltételeknek megfelel. Lencse
Istvánné, az intézmény jelenlegi vezetője  pályázott. A pályázat tartalmas, mindenre
kiterjedő, a feladatokat reálisan megfogalmazó, a sajátos intézményi nevelési
igényeket beépítették. Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság az
intézményvezetői feladat ellátásával Lencse Istvánnét javaso lja megbízni 2009.
augusztus 1-től 2014. július 31-ig, bére és pótléka változatlanul hagyásával.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  A megválasztott intézményvezetőnek gratulál, munkájához sok sikert
kíván.

Lencse Istvánné: A Képviselő-testület bizalmát megköszöni. Harminc éve dolgozik
ebben az intézményben. Az elkövetkező időszakban is legjobb tudásával,
legnagyobb erejével a gyermekeket és  a szülőket szolgálja.
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124/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Csillag Óvoda intézményvezetői feladatainak
ellátásával megbízza Lencse Istvánnét 2009. augusztus 1. napjától 2014.
július 31. napjáig, öt év határozott időtartamra, bére és pótléka változatlanul
hagyásával.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. halász Károly osztályvezető

Zatykó János: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy Dr. Molnár képviselő ú r Duna
part koncepció számla kifizetésével kapcsolatos számlát áttekintette, 4.800 E Ft -ot
utaltak át a szerződésnek megfelelően, 2009. május 12 -én. Az ellenértéknek
megfelelő munkát elvégezték? A szerződés 7.120 E Ft-ra vonatkozik. A szakmai
teljesítést megbízott osztályvezető igazolta, utalványozott a polgármester,
ellenjegyző a címzetes főjegyző.  Dr. Molnár Attila képviselő úr a számlát minden
tekintetben rendben találta.

c/ Vértes Volán Zrt. beszámolója 2008. évi helyi közszolgáltatási
tevékenységéről, 2009. évre tervezett gazdasági adatairól.

Helyi Közforgalmú közlekedés normatív támogatásának
igénylése.

Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve v an./

Zatykó János:  A Vértes Volán Zrt -vel a városnak 2012. december 31 -ig hatályos
közszolgáltatási szerződése van a tömegközlekedés biztosítására. 2008 -ban
átalakították a tömegközlekedést lakossági kezdeményezésre, így komfortosabbá,
elfogadhatóbbá tették a közlekedést. Mindenki tisztában volt akkor azzal, hogy ennek
lesz költségvonzata. Úgy ítéli meg, a város lakossága az átalakítást elfogadta.
Az előző évben alakult egy munkabizottság azzal a feladattal, hogy foglalkozzon
2009. évre költség optimum k ialakításával.
A napirendet tárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság. A bizottságok a határozati
javaslatot elfogadásra ajánlják.
A határozati javaslat alapján 2008. évre 18.254 E Ft támoga tást utalnak át, 2009.
évre a bizottság által támogatott összeg 29.866 E Ft – negyedéves bontásban. A
határozati javaslat tartalmazza azt is, hogy július 1 -től ÁFA emelést történik, ezért
erre 2010. december 31-ig visszatérnek.
A helyi közforgalmú közlekedés normatív támogatásának igénylése  című napirenddel
kapcsolatban elmondja, 2009. évben ismét igényelhető közforgalmú közlekedésre
normatív támogatás.
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Ehhez a Képviselő-testületnek nyilatkozatot kell kiadnia, mely szerint ki kell mondani,
hogy 2009. évben milyen összegű támogatást biztosítottak és meg kell erősíteni,
hogy ez évben is fenntartják a tömegközlekedést. Nyilatkozni kell arról is, hogy a
szolgáltatóval érvényes szerződéssel rendelkeznek.
A nyilatkozatba kerülő összeg – melyet a Pénzügyi Bizott ság megtárgyalt -
45.586 E Ft.

Hornig Rudolfné: A 147. számú előterjesztés tekintetében elgondolkodtató, hogy a
2007. évi utas számhoz képest 1664 fő vett részt a szolgáltatáshoz. A km szám
azonban megduplázódott. Plusz egy dolgozó bérköltsége 4.709 E Ft -tal növeli meg a
költségeket, ugyanakkor a 7. oldalon lévő menetrend lebonyolításához szükséges
autóbuszok számából látható, hogy a plusz tevékenységet alvállalkozók végezték el.
Az alvállalkozókat nyilván nem bérköltséggel számolják el. Magasnak tartja a
támogatást a meghatározott km -ek mellett.

Zatykó János:  Az elmúlt évben az utasszám 3,4 % -kal csökkent. A km növekedés
oka, hogy a lakossági kezdeményezésre átdolgozták a közszolgáltatást.

Vértes Volán Zrt. munkatársa : A 1,6 millió utazás bonyolódik l e a város helyi
közlekedésében. 2007-ben 1,7 millió. Az utas szám tarifaemelésből, motorizációból,
demográfiai hatásokból adódik. A helyi járati közlekedéssel Komárom város
Képviselő-testülete többször foglalkozott. Decemberben alakult ki a jelenleg
alkalmazott menetrend. A beszámolót külső könyvvizsgáló hitelesítette. A közösségi
közlekedésre elmondható, hogy az utas által fizetett díjból azt rentábilisan nem lehet
fenntartani. A közösségi közlekedés színvonalát meg lehet ítélni nagyon sok
dologból, de fontos paraméter az is, hogy milyen előrejutási lehetőséget biztosítanak
az utasoknak. A város közlekedésére elmondható, hogy az megfelelő. A testület a
támogatás jóváhagyásával éves szinten egy utazást 22 Ft -tal támogatott. A
tervezetben költségcsökkentési javaslat volt.

Győri István: A csatolt melléklet az autóbuszos személyszállító engedély melléklete.
Ez az engedély májusban lejárt.

Vértes Volán Zrt. munkatársa : A Nemzeti Közlekedési Hatóságtól engedélyt
megkapták.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a 147 . számú előterjesztéshez kapcsolódó
határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 nem, 1 tartózkodás
szavazattal elfogadja.

125/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő -testülete a Vértes Volán Zrt 2008. évi
beszámolóját tudomásul veszi. A 18.524 E Ft összegű működési
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költségtérítési igényét működési támogatásként  a 2009. évi Költségvetésben
biztosított keret terhére átadja.

2., Komárom Város Képviselő -testülete az eredeti szolgáltatási szerződéshez
képest a munkabizottság által  ismertetett és a lakossági igények
figyelembevételével kialakított menetrend működtetésével felmerülő plusz
költségeket a Vértes Volán Zrt. részére 2009. évre megtéríti működési
támogatásként, melynek összege az előzetes számítások szerint 29.866 E
Ft. A Képviselő-testület a működési támogatás folyósítását negyedévenként
engedélyezi, és felhívja a Vértes Volán Zrt -t, hogy a támogatás összegével
2010. március 31-ig számoljon el.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Császár Irén osztályvezető

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a 148. sorszámú előterjesztés határozati
javaslatáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 i gen, 1 nem, 1 tartózkodás
szavazattal elfogadja.

126/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő -testülete Komárom Város helyi közforgalmú
közlekedése további működtetéséhez normatív támogatási igénnyel él a
Magyar Államkincstár Regionális Igazgatóságán (Tatabánya) keresztül a
szakminisztériumok felé.

2., Komárom Város Képviselő -testülete a helyi közlekedés működtetéséhez
(folyamatos üzemeltetéséhez és eszközfenntartási ráfordításaihoz) 2008.
évben szolgáltatóként 45.586.000 Ft összegű saját forrásból származó,
vissza nem térítendő önkormányzati támogatással járult hozzá.

3., Komárom Város Képviselő -testülete kinyilatkozza, hogy a helyi közlekedést
2009. év január hó 01-től 2009. év december 31-ig folyamatosan fenntartja.
Komárom Város Önkormányzata pályázati eljárás nélkül a közszolgáltatással
közvetlenül megbízva kötötte meg a szolgáltatóval a közszolgáltatási s
szerződést, melyre a 2004. évi XXXIII. törvény 17.§ (5) bekezdés biztosított
lehetőséget.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Szabados Edit műszaki ügyintéző
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d/ Tájékoztató Komárom város településrendezési tervének
módosításáról, a véleményezési dokumentác ió bemutatása a
helyi építési szabályzatról és szabályozási tervről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környez etvédelmi és Településfejlesztési
Bizottság az előterjesztést tárgyalásra alkalmasnak tartja és kérte, hogy azok a
feladatok fogalmazódjanak meg erősebben, melyek belátható időn belül
megvalósulásra kerülhetnek. A bizottság kérte, hogy az úthálózat fejlesz tést
részletesebben ismertessék. A bizottság javasolta figyelembe venni a már
megvalósításra került intézkedéseket.
Az állami főépítész tervtanács elé utalta a településrendezési tervet. A tervtanács
várhatóan július végén adja meg véleményét.
A regionális településrendezési tervtanács véleménye megérkezése után a terv
felülvizsgálata véleményezési dokumentációját összbizottsági ülésen tárgyalják.
Az előterjesztés megtalálható a város honlapján.
A műszaki bizottság felvetésére a tervező tájékoztatást ad.

A településrendezési terv készítője  elmondja, az úthálózat fejlesztésnél mindig
probléma, hogy a szerkezeti tervben figyelembe vehető távlatok mindig hosszabbak,
mint két felülvizsgálat közötti, jogszabály szerinti 10 év. A terv szabályozása
lényeges feladata, hogy az érdekellentétet feloldja.
Leglényegesebb döntések a tervezésbe való belépés előtt megtörténtek. A déli
elkerülő út vonalát olyan pontosan jelölték meg, hogy a kivitelezési munkák már
folynak. A következő ütem, hogy a közúti híd a Duna fölött me gépül. A jelentős
forgalomátrendeződésre ekkor kerülhet sor a belvárosban. Ha ez a lépés
megtörténik, akkor az Igmándi út belvárosi szakaszán a forgalomcsökkentés
lehetőségével éljen az önkormányzat. Lehetőség nyílik a vasútállomás -fürdő-Csillag
vár között erősödik a Táncsics u. – Bajcsy Zs. u. gyalogos, kerékpáros, turisztikai
jelentősége és fejlesztése.
A gyűjtőút hálózatot bővíteni kell. Korábbi tervekben is szerepelt a Gyár u.
meghosszabbítása. A déli elkerülő út új nyomvonala alapján javasolnak egy kor rigált
nyomvonalat.
A meglévő elemek felhasználásával javasolják a gyűjtőút hálózatot a MOL
lakótelepig folytatni. Teherforgalmi elterelésekre is lehetőség lenne, mely
csökkentené az 1-es út környezeti ártalmait.
Az országos tervek a déli elkerülő vasutat  nem tartalmazzák. A MÁV ennek
megvalósítását nem valószínűsítik.
Felmerült, hogy a székesfehérvári vonalat szeretnék két vágányúvá építeni,
villamosítani. Ez akkor valósulna meg, ha elkészülne a V0 -s útvonal, mely az M0-s
úthoz hasonlóan Budapest vasúti megkerülését jelentené.
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Változás az előzetes anyaghoz képest ezen a ponton van. A szakszervek általi
elfogadása a véleményezések alatt derül ki. Javaslata, hogy ebben ne legyen partner
a város.
A Budapest-Hegyeshalom vasútvonal is jelentős terhet jelent. Javaslata, hogy amikor
a fejlesztés megvalósul, akkor a városon kívüli nyomvonalat egyenesen folytatva Ács
és Komárom között történjen a kétvágányusítás. Teljesen új vonal, de kedvezőbb,
olcsóbb lenne a megvalósítása, mint a jelenlegi két vágányon.
A kétvágányusítás után az 1-es úton aluljárót kellene építeni, melynek következtében
a Táncsics M. utcai csomópont megszűnne hálózati csomópontnak lenni.
A tervezés kezdetekor sok lakossági igény érkezett a külön szintű vasúti átkelő
tervezésével kapcsolatban. A  vizsgálatok alapján a legindokoltabb ez az Ácsi u. –
Klapka Gy. u. vasúti csomópontnál. 10 éves tervtávlatban ez nem történhet meg.
Javasolják, hogy a lakó-pihenő övezeteket – ahol lehetőség van rá – terjesszék ki,
így kiemelt szegély nélkül, közös burko laton lehet közlekedni.
Kérésük az volt, hogy június végéig a konkrét elképzeléseket határozzanak meg és
ezután kompromisszumos javaslatot kidolgozhatnak.
A munka 60 %-ánál tartanak, minden olyan anyag elkészült, mely végleges
formájában a képviselő-testület elé kerül.

Győri István: Javasolja, hogy egy bemutató tájékoztatásra kerüljön sor, ahol még
részleteiben tárgyalhatnák az előterjesztést. A tárgyalásra még az összbizottsági
ülés előtt sort kell keríteni.
Az 1-es út alul és felüljáróival kapcsolatban v annak ellenvélemények. Elkészült a déli
elkerülő út építése. A déli gyűjtőút tervezésre és kiépítésre kerül. Ha a Duna part
kanyarodó sávja is elkészül az erőd mellett, akkor minden nagyobb gyűjtőút
levezetésre kerülne a gyűjtőútra. Az alul - és felüljárók technikai és anyagi gondján túl
nagy jelentősége nem lesz.
A Klapka Gy. úti sorompó részen ha anyagilag, technikailag kisajátítás nélkül
megvalósítható lett volna a felüljáró, akkor az elmúlt 30 évben erre már sor került
volna.
A MOL lakótelep melletti sorompó felüljáróval való ellátása gyakorlatilag nem jelent
technikai jellegű problémákat. Elsősorban az anyagi jellegű problémák vetődhetnek
fel. A város saját erőből nem tudja kiépíteni ezeket a felüljárókat.
Örömmel látták azokat az elképzeléseket, hogy 5,5 m-es szélességű utak
kiépítésében egyeztek meg a szakhatóságokkal. Még mindig van három olyan utca
(Balassi Bálint, Móra Ferenc, Blaha Lujza), ahol továbbra is útszélesítéssel és
kisajátítással számolnak.
A vasútvonal átszervezéséhez nincs pozitív hoz záállása a MÁV-nak. A MÁV-val
milyen szinten sikerült a tárgyalásokat lefolytatni az északi gyűjtőút témájában.
Régebbi elképzelések szerint a jelenlegi rendezővágányok igénybevételével a
Csillag erőd táján folytatódna a vasút az 1 -es út felé. Megítélése szerint ez fontosabb
kérdés, mint az alul- és felüljáró kiépítése.

Zatykó János:  Kéri, hogy a hivatal munkatársa, a tervező és a képviselői csoportok
egyeztessenek a rendezési tervvel kapcsolatban.

Dr. Molnár Attila: Kéri a tervezőtől és a vezető építé sztől, hogy a prezentációnak a
lehető legnagyobb nyilvánosságot – lakossági fórummal – biztosítsák.
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Zatykó János: Olyan helyen javasolja tartani a prezentációt, ahol nagyon sok
komáromi lakos is részt vehet.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület  a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja.

127/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete az OetU Kft. által összeállított, „Komárom
város településrendezési tervének komplex felülvizsgálata – Véleményezési
fázis” elnevezésű dokumentációról szóló tájékoztatót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető

e/ Komárom Város Önkormányzata közoktatási
Esélyegyenlőségi Tervének felülvizsgálata.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Gye rmek és Ifjúságvédelmi
Bizottság. A bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
A pályázatok döntő többségéhez szükség van az Esélyegyenlőségi Terv
bemutatására.
A Napsugár Óvoda sikeresen pályázott, ahhoz, hogy a támogatási szerződést
megköthessék, a VÁTI kérte az esélyegyenlőségi terv átdolgozását. Az
előkészítéssel szakértő céget bíztak meg.

Dr. Mészáros Gyula: Az előterjesztés az életkornak megfelelően differenciáltan
bemutatja a közoktatás legfontosabb mutatóit, különös tekintettel a hátrán yos
helyzetű, veszélyeztetett fiatalokra. A városban ez 10 % -os nagyságrendet tesz ki. A
jelenleg és a jövőben is jó színvonalon tudják biztosítani a teljes körű óvodai ellátást.
Az országban ezt nem minden település mondhatja el magáról. Növekszik a
magántanulók száma, mely plusz feladatot jelent a tantestületeknek. A bevándorlás
és az elvándorlás sem növekedett a schengeni határnyitást követően. A kompetencia
vizsgálatok azt mutatják, hogy az országos átlaghoz viszonyított eltérés egyetlen
esetben sem éri el a 25 %-ot.
Fontos feladat a hátrányos helyzetű tanulók felzárkóztatása. A városi fenntartású
intézményekben eredményes munkákról adhatnak számot. A plusz pénzügyi forrást
a képviselő-testület biztosítja.
Az előterjesztésben szerepel, hogy az Alapy Gá spár és a Kultsár Iskolákban magas
a bukási százalék.
Az általános iskolákból a legtöbben az érettségit adó szakközépiskolákban folytatják
tanulmányaikat.
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A nem komáromi tanulók száma 700 fő.
Az önkormányzat biztosítja az intézmények számára a rászoruló  gyermekvédelmi
támogatást.
Egyre több művelődési intézmény, civil szervezet kapcsolódik az esélyegyenlőséget
biztosító programokhoz. Nyáron ez különösen fontos.
Az előterjesztés foglalkozik a gondokkal, problémákkal, rámutat a visszacsatolás
önkormányzati feladataira.
A bizottság összességében úgy látja, hogy a közoktatási esélyegyenlőségi terv
tartalmas, azt elfogadásra javasolja.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

-A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazat tal elfogadja.

128/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület Komárom Város Önkormányzata Közoktatási
Esélyegyenlőségi Terve módosítását a melléklet szerint jóváhagyja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Halász Károly osztályvezető

f/ A Szamos utca – Térffy Gy. utca – Rüdiger tó által közbezárt,
1156/1 hrsz-ú terület csapadékvíz elvezetése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési
Bizottság és a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Olyan területről van szó, ahol 8 családi ház van. Esőzés esetén a csapadékvíz az
épületek egy részét elönti. A tervezői költségbecslés alapján a területet tovább kell
fejleszteni, ki kell építeni a csapadékvíz elvezetést. 9.650 E Ft ennek összege.

Dr. Mészáros Gyula: A Térffy Gy. utca egy lakója kérte, hogy a Képviselő -testület
támogassa a kérelmet. Ha a Képviselő-testület a kérelmet támogatja, ez a hosszú,
akut probléma megoldódhat.

Hamrák Zsófia: Egy évvel ezelőtt kényszerű körülmények között szavaztak a Rüdiger
sétány megépítéséről. Az előző testület hozott olyan döntést, hogy a tó északi ré szén
két társasház épülhet.  A házhoz utat is kellett biztosítani. 16 M Ft -ból elkészült a
sétány, mely egy 9 M Ft-os újabb költséget gerjesztett.
A sétány megépítésével a vízelvezető árkok eltűntek. A tóparti részek mindig vízzel
borítottak voltak. A vízelvezető árkokkal a víznek szabad elfolyása volt a tó irányába.
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Elkészült a sétány és olyan ígéretet kaptak, hog y a környező belvizeket is elve zetik.
Bíztak abban, hogy a beruházás az elvárásoknak megfelelő lesz.
A probléma az észak-déli rész problémája 30 esztendeje.
Az lenne a legjobb, ha nem szakaszosan, hanem a két dolgot együtt kezelve oldanák
meg a problémát.
Egy hónappal ezelőtt leadott egy beadványt, mely alapján az északi részen lakók
jelezték, beperlik a hivatalt, ha nem intézkedik.
A tónál semmiféle rendezés nem történt.
Tavaly nem engedték további házak építését. Nyilvánvaló volt, hogy az új házaknál is
előbb utóbb megjelenik a víz.
Hozhat a testület döntést, de ki biztos abban, hogy újabb tározó megépítése esetén
ez a probléma nem lép fel? A ví z helyett most iszap van. Ha a tó szintje fenn van, a
víz kinyomódik. A víz mindig meg fogja találni útját. Nem biztos, hogy ez a döntés
előre viszi az ügyet. Arra kellene törekedni, hogy ezeket a problémákat végre
megoldják. Kéri, hogy ezt az ügyet az ész aki és déli part problémájával együtt
kezeljék.

Czita János: A mély fekvésű területeken a víz az úr. A probléma az, hogy a város
körbeépült, a tó pedig feltelt. A megoldás, hogy a tó eliszaposodását megoldják vagy
a vízgyűjtő rendszerrel a tóba kerülő bel víz problémáját megoldják. Készült egy terv
a várost elkerülő vízelvezető rendszer megépítéséről. Uniós támogatással a város
ezt a beruházást megvalósíthatja. Ennek pontos ideje nem ismert.
A lakosok problémája azonnali megoldást szorgalmaz.
Az előterjesztés utal arra, hogy nem biztos, hogy végleges megoldást javasolnak, de
ennél jobbat most nem tudnak kitalálni.

Hamrák Zsófia: A megoldás támogatja, de csak akkor, ha mindenki egyformán
támogatja. Miért különb a déli oldalon lakó ember, mint az északi olda lon lakó, aki
nem két hónapja, hanem 15 éve szenved ettől a dologtól.

Zatykó János:  A megoldási javaslathoz vár hozzászólásokat.

Hornig Rudolfné: A sétányt tervezőnek felelősnek kell lennie abban, hogy a
vízelvezetés megoldódjon. Javasolja, hogy a terve zőt és a kivitelezőt kérdezzék meg,
hogy a drém csövezés mellett miért nem történt meg a terület vízelvezetése.
A lakók a vizesedést már tudomásul vették, de a nagyobb mennyiségű víz azóta van,
amióta a sétány elkészült. Vonják felelősségre a kivitelezőt,  a tervezőt, a műszaki
ellenőrt.

Zatykó János: Rossz úton járnak, ha mindig bűnbakot keresnek.

Győri István: Mindkét dolog tekintetében lépni kellene. A Műszaki és a Pénzügyi
Bizottság javaslata alapján a beruházáshoz a pénzt a tartalék keret terhére
biztosítsák. Valóban meg kellene nézni, hogy a kivitelezés a szakmai szempontoknak
megfelelően történt-e. Utólag kártérítésként ki lehet fizettetni azt az összeget, amit
most rá kell fordítani a rendszerre.
Harminc éves probléma a tó kotrásának kérdése. Régeb ben is készültek tervek a tó
kotrására, melyeket azért tettek mindig félre, mert nagy összeget tartalmaztak.
A vállalkozásoknak olyan pályázatot kellene kiírni, hogy mutassák be, milyen
módszerrel lehetne a Rüdiger tavat rendbe tenni.
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Zatykó János: Javasolja, hogy a 2008. évi önkormányzati beruházásokból
visszakapott pénzalapból biztosítsák a pénzösszeget.
Ismerteti a határozati javaslatot.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen, 1 nem szavazattal
elfogadja.

Zatykó János:  A Képviselő-testület minden olyan napirendet, mely megfelelően
előkészített, melyben jók a műszaki elképzelések és a pénzügyi keret rendelkezésre
áll, tárgyalhat és érdemben döntéseket hozhat.

129/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő - testülete a 2009. évi költségvetés általános
tartalék terhére bruttó 9.744.756 Ft -ot biztosít a Komárom 1156/1 hrsz. -ú
– természetben a Szamos utca – Térffy Gy. utca – Rüdiger tó által
közbezárt - ingatlan csapadékvíz elvezető rendszerének kiépítésére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

g/ A Magyar Posta Zrt. használatbavételi engedély
megszerzésének meghosszabbítás iránti kérelme.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi
és Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság. A bizott ságok a
visszavásárlási jogot két évvel javasolták meghosszabbítani és az ingatlan
nyilvántartásba bejegyeztetni.
A Magyar Posta Zrt. nem tudja fenntartani az eredeti időpontot és kérte a határidő két
évvel történő meghosszabbítását. A bizottságok javasolt ák a visszavásárlási jog két
évvel történő meghosszabbítását.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot  14 igen szavazattal elfogadja.

130/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Magyar Posta Zrt. kérelm ére, - a 2007. június hó 15-én
Komárom Város Önkormányzatával megkötött adásvételi szerződése 3.2.
pontjában rögzített - jogerős használatbavételi engedély bemuta tási
kötelezettségét  2 évvel meghosszabbítja, amellyel igazolja az
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1659/7 hrsz-ú telken - természetben Czibor Z. u. 3. szám alatt - új
postahivatal felépítését, amennyiben a Magyar Posta Zrt. hozzájárul Komárom
Város Önkormányzata visszavásárlási jo ga 2 évvel történő
meghosszabbításához és ez az ingatlan nyilvántartásba bejegyzésre
kerül.
A jogerős használatbavételi engedély új határideje 2013. június hó 15.,
Komárom Város Önkormányzata visszavásárlási joga, pedig 2014. június
15-re módosul.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Császár Irén osztályvezető
   Nagy Gábor vagyonkezelő

h/ Komáromi Távhő Kft. kérelme.

Előadók: Zatykó János polgármester

               Dr. Szöllősy Ferenc címzete s főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési
Bizottság és a Pénzügyi Bizottság a beruházást támogatta, de javasolta, hogy a
pénzátadás módját a testületi ülése n határozzák meg.
Az előterjesztés alapján egy 38 éves vízvezetékcsövet kellene felújítani. A beruházás
2,2 M Ft-ot feltételez. Az összeg a költségvetés általános tartaléka terhére
biztosítható.

Győri István: Hasonló beruházásokat az elmúlt években a Vizá k Kft. csatorna
felújításánál végezték és azt minden esetben tőkeemeléssel valósították meg. Ebben
az esetben is tőkeemelést javasol. Lehetséges, hogy az elkövetkezendő években a
gerincvezeték cseréjére is szükség lesz.

Zatykó János:  Ismerteti a határozati javaslatot, mely szerint a Képviselő -testület a
Távhő Kft. Igmándi út alatt lévő NA 150 előremenő vezeték és védőcsövének
felújítási munkáihoz a 2009. évi költségvetés általános tartalékából tőkeemeléssel
2,2 M Ft-ot biztosít. Kéri, szavazzanak a javasl atról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

131/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete, - mint az egyszemélyes, önkormányzati
tulajdonú Komáromi TÁVHŐ Kft taggyűl ési jogait gyakorló szerv - 2,2 M Ft-os
tőkeemelést hajt végre a 2009. évi Költségvetés általános tartaléka terhére.
 A tulajdonosi testület a 2,2 M Ft -os összeget a Komáromi Távhő Kft. részére
az Igmándi út alatt lévő, NA 150 előremenő vezeték és véd őcsövének
felújítási munkáihoz biztosítja.
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A Képviselő-testület megbízza a Komáromi TÁVHŐ Kft. ügyvezetőjét, hogy az
Alapító Okirat módosítása tárgyában járjon el a cégbíróságnál.

Határidő: azonnal
Felelős:  Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Császár Irén osztályvezető
   Varga Zsolt osztályvezető
   Hajnal Nándor ügyvezető

i/ Komárom, Koppánymonostor Déryné utca
közművesítése, lakossági kezdeményezésre.

Előadók: Zatykó János polgármester

               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A lakossági kezdeményezésben kérik a Déryné utca közművesítését.
A lakók az utca közművesítésében részt vállalnak. Az előterjesztés a tervek
elkészítésére vonatkozik. A tervek elkészítésének pénzügyi fedezete a
költségvetésben biztosított.
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a
határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat ot 12 igen, 2 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

132/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Komárom, Koppánymonostor Déryné
utcai ingatlantulajdonosok közműfejlesztési szándékát támogatja. Az ivóvíz -
és szennyvízcsatorna-hálózat engedélyezési teveinek elkészíttetését a
2009. évi költségvetésben e célra elkülönített 5 M/Ft -ból biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető
Varga Zsolt osztályvezető
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j/ Prevenciós pályázatok elbírálása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyalta az Egészség ügyi és Szociális Bizottság. A
bizottság határozati javaslata a kiegészítő anyagban szerepel.
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a
kiegészítő anyagban található határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

133/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület az Egészségügyi és Szociális Bizottság javaslatára - a 2009.
évi Költségvetésben a bizottságok részére biztosított kere t terhére – „Prevenciós”
pályázat” keretében  az alábbi civil szervezetek részére nyújt támogatást:

SZEVASZ Színház Egyesület 475.000 Ft
Top-Endo Kkt. 200.000 Ft
Spectrum – Line Bt. 997.500 Ft
Fülke Zenei Közhasznú Egyesület 415.000 Ft
Hunnia Rex Német Juhászkutya Egyesület Komáromi
Helyi Szervezete 300.000 Ft

2., Komárom Város Képviselő testülete az Egészségügyi és Szociáli s Bizottság
javaslatára - a 2009. évi Költségvetésben a bizottságok részére biztosított keret
terhére  átcsoportosít  (prevenciós pályázati céllal)  az alábbi intézmények működési
célú támogatására

Jókai Mór Városi Könyvtár 90.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata
(Egészséges életmód diákok számára) 99.750 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata
(FOGYI-KLUB) 500.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata
(Segítség a segítőknek) 475.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata
(Lelki egészségvédelem) 85.500 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata
(Kortárs segítő csoport képzése, létrehoz ása) 120.650 Ft
Komárom Város Gondozási Központja 100.000 Ft
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3., Komárom Város Képviselő -testülete az Egészségügyi és Szociális Bizottság
javaslatára a 2009. év Költségvetésben a bizottságok rész ére biztosított keret terhére
az alábbi alapítványok részére nyújt támogatást:

Csemete Gyermek és Ifjúságvédelmi Közhasznú Alapítvány 100.000 Ft
Kultsár Alapítvány 275.000 Ft
Kis Táltos Alapítvány 60.000 Ft
Gyermekmosoly Alapítvány
100.000 Ft
A komáromi III. számú Óvodáé rt /Gesztenyés/ Alapítvány 60.000 Ft

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető

k/ Idegenforgalmi program támogatását célzó pályázatok
elbírálása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Idegenforgalmi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottsága. A bizottság a határozati javaslatot javasolja kiegészíteni
plusz 700 E Ft-tal, melyet Sidi Péter olimpikon felkészítésére biztosít.
Az idegenforgalmilag értékes pályázatra egy jele ntkező volt, a Lovas Színház. A
bizottság két előadás megrendezéséhez 1.000.000 Ft -os támogatást javasol
biztosítani.

Hamrák Zsófia: Amennyiben a város a Lovas Színházat támogatja – és ezt minden
évben meg is teszik -, jó lenne, ha bizonyos mennyiségű jeg yet jótékony célra
felajánlanának.

Nagy Zoltán: Hétfő reggel a komáromi óvodák részére a Ló -show egyik előadását
mutatták be.

Zatykó János:  Tudomása szerint a Lovas Színház mindig biztosít tiszteletjegyet.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.
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134/2009. (VI. 18.)  számú képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület bruttó 1.000.000 Ft támogatást nyújt - az
Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága javaslatára és a
2009. évi Költségvetésben biztosított bizottsági kerete terhére. - helyi
idegenforgalmi programokat támogató pályázat keretében - a Lovas
Színház két előadása (Ló-Show és Leányvásár című produkciók)
megrendezéséhez.

2., A Képviselő-testület – az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok
Bizottsága javaslatára és a 2009. évi Költségvetésben biztosított bizottsági
kerete terhére - Sidi Péter sportlövő olimpiai felkészüléséhez 700.000
Ft-ot biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Császár Irén osztályvezető
   Dr. Halász Károly osztályvezető
   Nagy Zoltán bizottsági elnök

l/ Selye János Kórház Térítési Díj Szabályzatának m ódosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság. A
bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Az ápolási osztályon a térítési díjat napi 2.000 Ft -ról 3.500 Ft-ban javasolják
meghatározni.
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a
határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen, 1 nem, 1 ta rtózkodás
szavazattal elfogadja.

135/2009. (VI. 18.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő - testület elfogadja a melléklet szerint a Se lye János Kórház
Térítési Díj Szabályzata módosítását.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

Dr. Halász Károly osztályvezető
Dr. Schlezák Judit igazgató-főorvos
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m/ PICK-UP Elektronikai, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.
kérelme a HÍD Tv műsorának a városi antennarendszeren,
önálló csatornán törtnő terjesztésére.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési
Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. Ismerteti a határozati javaslatot.

Dr. Molnár Attila: A kiegészítő anyagban szerepel egy levél. Ez mennyiben fedi a
határozati javaslatot? A rádioamatőrök adtak be egy nyilatkozatot, mely alapján a
csatornára nem tartanak igényt.

Győri István: A csatorna kiosztása ettől a levéltől nem változott meg. A bizottság nem
tárgyalt egyéb, a beadvánnyal kapcsolatos gazdasági kérdésekről, mert a csatorna
hiányában nem volt lehetőség a kérelmet figyelembe venni. Amennyiben a
csatornakiosztás megváltozik – tekintettel arra, hogy az önkormányzat  kft-je
gazdasági területét érintő területről van szó – a kérelmet zárt ülésen tárgyalják.

Hornig Rudolfné: A bizottság ülésén Lóczi Tibor úr elmondta, hogy van egy
csatornája, melyet a rádioamatőrök miatt kell fenntartania. Komáromban két
rádioamatőr van, akik nyilatkoztak, hogy nem tartanak igényt erre a sávra.

Lóczi Tibor: Félreértés van, mert erre a csatornára annak idején tettek egy televíziós
csatornát és kifejezetten az ő kérésükre vették el. Jelenleg 3,5 digitális csatorna
üzemel. Igazából csak egy csonka csatorna maradt. Ezeknek a csatornáknak az
átszervezése nem szerencsés. A csatornakiosztás szakmai elvek alapján történik, ha
lenne egy üres csatorna, arra már réges -régen tettek volna csatornát, hiszen nagy az
igény erre. A kábeltévé ezen sávja a datátviteli rendszerként üzemel.
Szakmai szempontból ezt a kérdést nem tudja méltányolni. Jelenleg új analóg
csatorna indítására nem lát lehetőséget.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Hihetetlen ez a színjáték, hiszen a mai világban ez nem
lehet probléma. A szőnyiek nézhetik a HÍD TV műsorát. Tiltakozik azon komáromi és
koppánymonostori lakosok nevében akik szeretnék a HÍD TV műsorát nézni.

Győri István: Azért nem tárgyalta a bizottság az előterjesztés egyéb kérdéseit, mert
nem látott lehetőséget a kérelem telje sítésére a csatornakiosztás miatt. Amennyiben
erre lesz lehetőség, ennek gazdasági hatásait, feltételeit is végig kell tárgyalni. Nem
biztos, hogy egy cég gazdasági ügyeiről nyílt ülésen kell tárgyalni.
Dr. Kreft-Horváth Lóránd képviselő úrnak jelzi, hogy  a jogos felháborodás mellett,
mint a Pénzügyi Bizottság elnökének a saját kft. pénzügyi helyzetét is figyelembe
kellene venni, amikor valamilyen kérdésről beszélgetnek. Nem hiszi, hogy annak az
információnak az ismeretében lenne, mely az anyagi vonzattal jár a saját kft. létét
illetően.
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Ilyen alapon rádió adókat is megszüntethetnek, mert egyik
sérti a másik érdekeit.
Nem érti, hogy a saját kft -nek ehhez mi köze van.

Győri István: Képviselő úrnak ajánlja, hogy mélyedjen el a gaz dasági kérdések
birodalmában is. Mint a Pénzügyi Bizottság elnökét felszólítja, hogy előbb
tájékozódjon az ügy gazdasági vonzatáról, ezután nyilatkozzon.

Hamrák Zsófia: Komáromban kétféle polgár van, van aki az egyes, van aki a kettes
csoportba tartozik. Mindenre van pénz, kérdés, hogy adnak -e pénzt egy dologra vagy
sem.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról, melyet a Műszaki,
Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság elfogadásra ajánl.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatról 7 igen, 7 nem szavazattal nem
hoz döntést, a napirendet nem tárgyalja tovább.

Zapletál Zsolt: Lóczi úr elmondta, hogy a rádioamatőrök használnak egy csatornát,
valamint egy csonka csatorna van. Ebből az következik, hogy egy szabad csato rna
van.

n., Képviselői önálló indítvány.

     Előadó: Dr. Molnár Attila

Zatykó János: Önálló képviselői indítványt nyújtott be Dr. Molnár Attila képviselő.

Dr. Molnár Attila: Az országgyűlés elfogadta azt a törvényt, mely olyan lehetőséget
ad az önkormányzatoknak, hogy az árveréseken azoknál az ingatlanoknál, melyeknél
a nehéz helyzetbe kerülő devizahitelesek ingatlanait árverezik, az önkormányzatok
elővásárlási joggal léphetnek fel és a lakók bérlőként használhatják tovább az
ingatlant. Több önkormányzati vezető megkezdte a munkát, felmérték, hogy az adott
önkormányzatnak milyen érintettsége lehet ebben a munkában. Odáig el kellene
jutni, hogy ez mennyiben érintheti a Komáromiakat.
Egyre többen jelezték, hogy hónapok óta nem tudják fizetni a  törlesztő részletet. Kéri,
hogy az önkormányzat próbálja meg, hogy egyáltalán mennyi ingatlanról van szó. A
Földhivatal nyilván tud adatot szolgáltatni az ingatlanok számáról.
Olyan információt kellene bekérni pénzintézetektől, hogy mennyi komáromi család ot
érinti ez a dolog.
Kedvezményes hitelkonstrukciót készítenek az önkormányzatoknak, hogy ezeket az
ingatlanokat az árveréseken megvásárolja.
Ezzel a témával valamilyen szinten foglalkozni kell. A következő ülésen akár egy
konkrét előterjesztés kapcsán t árgyalhatnak erről.

Dr. Konczer Erik: A Parlament sürgősséggel szavazta meg a kríziskezelésről szóló
törvényt. Az önkormányzatoknak lehetősége lesz a bajbajutottak lakását
megvásárolni.
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A másik megoldás pedig az, hogy 24 hónapos átmeneti segítséget nyúj tanak, így
átmeneti hitellel lehet megakadályozni, hogy a lakásokat ne kelljen eladni.
Támogatja, hogy információkat gyűjtsenek. A lakossággal tudatosítani kell, hogy
milyen törvényt hozott az országgyűlés.

Zatykó János: Főjegyző úr és a szociális ügyinté ző jelenlétében tárgyal t
pénzintézettel. A pénzintézet úgy nyilatkozott, hogy jelen pillanatban nem áll
módjukban adatot kiadni a felvetett kérdéssel kapcsolatban. Egy végrehajtó úgy
nyilatkozott, hogy nagyon hosszú időbe kerülne, ha ezzel foglalkozna. Ami kor a
törvény és a végrehajtási utasítás megjelenik, akkor tudnak érdemben foglalkozni
ezzel a témával.

Hamrák Zsófia: Örül képviselő társa önálló indítványának. Dr. Konczer Erik úrnak
elmondja, hogy valóban a FIDESZ képviselői nélkül hozták meg a törvény t, de ezt az
állapotot ők idézték elő.

Zatykó János: Javasolja, hogy az önálló indítvánnyal a határozati javaslat elfogadása
nélkül foglalkozzanak.

o., Kérdések, bejelentések.

Győri István: A Sport utcai garázsokat használók köszönetüket fejezik ki a z
útjavításért. Nem csak a hibákat, a köszöneteket is el kell mondani.
Megkeresték a Csokonai lakótelepen élők azzal, hogy aki reggel a kutyát leviszi
sétálni, az nem takarítja el a kutya után otthagyott dolgokat. A homokozóba a
csikkeket is eldobják. Kéri , hogy mindenki teljes körűen értelmezze a kutyatartást.
Nehezen tudja elképzelni, hogy a kismamák ne értsék meg azt, hogy a gyermekek
mellett ne dohányozzanak. Kéri a Képviselő -testületet, hogy a második félévben
tárgyaljanak a köztisztasági rendeletről.  Legalább a játszótereken tiltsák meg a
dohányzást. Kéri, jegyző úr a rendelet -tervezet előkészítését végezze el.

Takács József: Az 1. számú főúton a Molajnál nagyon korán bekapcsolódnak a
lámpák és egészen késő reggelig világítanak.
A sporttelep előtti út nagyon rossz állapotban van, legalább a kátyúkat kellene
megszüntetni.
A Szabadság úton megcsonkított diófáról kért információt polgármester úrtól.

Hojka János: Az említett szakasz önálló szakasz, önálló mérési ponttal. Valószínűleg
a szabályozásával van probléma. Az E.On Zrt -nek a problémát jelzik.

Herold Ferenc: A diófa ügyében többször tartottak helyszíni szemlét és a 24 Óra
megyei lapot is tájékoztatta. Az E.On Zrt. két jogszabály alapján, ha úgy látja, a fát ki
is vághatta volna. Az önkormányzat kötelezettsége lenne a fák metszése. Ha ezt
nem végzik el, akkor az E.ON lényegében mindent megteszik a fával. Az E.On Zrt.
képviselőjét kérte, hogy a továbbiakban az ilyen munkák előtt egyeztessenek. Az
E.ON Zrt. alvállalkozója a jogszabályok alapján ilye n módon tudta a fát megmetszeni.
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Az E.ON Zrt. a baleseteket szeretné elkerülni ezekkel a munkákkal. A város 8 -10 M
Ft-ért tudná ezt a munkát elvégezni egy évben. A levágott ágakat az E.ON Zrt. nem
szállítja el.

Takács József: Az E.On Zrt-nek a város érdekeit is meg kell értenie. Kéri, hogy hívják
fel az E.ON Zrt. figyelmét, hogy a városi főépítésszel mindig egyeztessenek.

Zatykó János: Az E.On Zrt. figyelmét felhívják.

Hamrák Zsófia: Korábban kérte, hogy a játszótéren állatok sétáltatása tilos táblát
helyezzenek ki. Ha a táblákat nem is helyezik ki, a helyi rendeletet módosítsák. A
sporttelepen is nagyon sok csikk van az asztalok körül. A rendeletben ezért a
sporttelepet is javasolja szerepeltetni.
A Tesco megépítése előtt azzal érveltek, hogy a rend ezetlen állapotok
megszűnjenek. A Bajcsy-Zs. úton, a Tesco bejáratánál elkészült egy új épület,
szemben pedig egy nagyon rendezetlen terület van. Kéri, hogy a hivatal ezt az
állapotot szüntesse meg.

Zatykó János:  A tiltó táblákat folyamatosan eltávolítjá k, - természetesen ez nem azt
jelenti, hogy nem kell keresni a megoldást.

Dr. Szeidl Bernadett : Közterület-használatról szóló rendelet melléklete kijelöl
kifejezetten kutyafuttató helyeket. Anélkül, hogy kitennének bármilyen táblát, ezt
minden állampolgárnak tudnia kellene. Játszótéren a kutyafuttatás tilos. Másik
kérdés, hogy hogyan tudják ezt betartatni és ellenőrizni.

Varga Zsolt: A Tesco Ingatlanhasznosítási Osztály vezetője tárgyalásokat
kezdeményezett erről a területről. A városban felmérik, hogy mennyire van igény erre
a területre,- a katolikus egyháznak és az önkormányzatnak.

Zatykó János: A tárgyalások megkezdődtek, folyamatban vannak, ennek eredményét
meg kell várni.

Dr. Mészáros Gyula: Győri úr felvetette a dohányzással kapcsolatos korlátozá si
lehetőségeket. Már év elején is beszéltek erről . Bizottsági ülésen is kezdeményezték,
hogy tekintsék át ezt a témát. Aljegyző asszony támogatásával az intézmények
vezetőinek írtak egy levelet, melyben kérték véleményüket. Az intézmények
összességében támogató véleményt küldtek. Az intézmények közelében a
játszótereken korlátoznák a dohányzást. A köztisztasági rendelet módosításának ez
a téma is szerves része lesz.
A Barcza u. – Kultsár utca telkek tulajdonosai jelezték, hogy a területen hatalmas
parlagfüves rész van.
A Barcza – Sörös Pongrác – Kultsár utcában az útépítési tervek elkészültek, sajnos
pénzhiány miatt ezen utcák felújítására nem kerül sor. Az utcák nagyon rossz
állapotban vannak. Kéri, hogy a hivatal is segítsen abban, hogy azon a területen,
ahol a gazt nem lehet lenyírni, ott vegyszerrel gyom mentesítsenek.
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Dr. Molnár Attila: Köszöni a Műszaki Osztálynak, hogy a lakótelep bejáráson részt
vettek. Szó esett a kutyasétáltatásról, a dohányzásról, parkok állapotáról, az utakról.
A Pedagógus Napon részt vett polgármester úrral együtt. Alpolgármester asszonyt
azonban senki sem értesítette erről az eseményről. Talán nem csak a bizottsági
tagoknak, hanem a többi képviselőnek is kellett volna meghívót küldeni.
A Damjanich utca elején hatalmas gödör  van, melyet félig takarták csak el. Kéri,
takarják be ezt a gödröt.
Az AVE Rt. levelet juttatott el a lakók postaládájába, hogy nem a szerződésnek
megfelelő szemetes edényt használják, mivel a 80 vagy 100 literes edényekre
kötöttek szerződést. Miért nem tudott a Képviselő-testület erről? Biztos, hogy igaza
van a cégnek, de meg van a módja annak, hogy ezeket a dolgokat rendezzék. A
későbbiekben erre figyeljenek oda.

Zatykó János: Az AVE vezérigazgatójának jelzi a nem megfelelő eljárásra.
Többször kérte a hivatalt, hogy a rendezvényekre a Képviselő -testület tagjai
kapjanak meghívót.

Czita János: Augusztus 20-án Koppánymonostoron átadják a Vezérek partját és a
sportöltözőt. A Vezérek Parkját októberben műszakilag átadták, gyönyörű volt a
növényzet. Szomorúan tapasztalták, hogy a fű kiszárad, megjelent a gaz. Hiányzik az
öntözés.
A volt szeméttelepen megtörténik a fűnyírást, de előjön a szeméttelep maradványa.
Ezen a helyen van egy-két olajfűz, melynek metszését kérték a lakók.
A kerékpárúton nagyon sokan j önnek Komáromba. A turisták tanácstalanok,
szükséges lenne az út útbaigazító táblák cseréje, kihelyezése frekventált helyeken,
Monostoron a Vezérek parkjánál, a sportpályánál. Az információs táblák jók, azt a
hirdetők is birtokba veszik.
Monostoron három játszótér van. Szeretnék, ha a sportpálya mellettinél padokat
helyezzenek ki.
A sportöltöző falán ivóvíz kútfejet kér kihelyezni.
A testület tárgyalta a II. féléves munkatervét. Októberben foglalkoznak az állattartási
rendelet kidolgozásával. Koppánymonost oron is van egy folyamatban lévő ügy a Rex
Állatvédő Egyesület telephelyével kapcsolatban. Az állattartási rendelet ezeket a jogi
anomáliákat remélhetőleg tisztázza. Nem az egyesülettel van a probléma, hanem
azzal, hogy a tevékenységük lakóövezetben történ ik. Értesültek arról, hogy ez
átmeneti dolog, de a környékben élők szerint nekik ugyan olyan joguk van a normális
élethez, mint az állatoknak.

Zatykó János: Azokat a feladatokat, melyekre a költségvetési fedezet meg van,
gyorsítani kell. A Saxum Kft -nek jelezni kell a fűnyírás szükségességét.
A napokban írt alá egy megrendelést, mely plusz padok beszerzésére vonatkozik.

Varga Zsolt: Nincs akadálya annak, hogy szerződésben vállalt időben a vállalkozó
átadja az épületet. A külső munkálatok befejezéshez kö zelednek. Ezután már csak
szerelvényezni fog a vállalkozó.

Herold Ferenc: A Vezérek parkjában öntöző berendezést szereltek be. Áramot az
E.On Zrt. nem tudott biztosítani. Kézzel beüzemelték a rendszert, áramot május
közepén kapott a park. A kivitelező a Garden Kft. volt, ígéretük szerint a holnapi
napon üzemelik be a rendszert. Garanciális bejárásra szeptember végén kerül sor.
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A kiszáradt növényeket garancia alapján pótolni fogják. A fák nagy részét a város
telepítette, ezeket jelenleg is öntözik lajtos  kocsikból. A kivitelező által telepített öt
berkenye fa „halódik”. Kérte a Saxum Kft -t, hogy ezeket a fákat többet öntözze. A
füvet műtrágyázni, vagy felülvetni kell, hogy augusztus 20 -án megfelelő minőségű
legyen a gyep.

Horváth Gyula: Március és ápril isban felvetett problémákkal kapcsolatban elmondja,
a Klapka Gy. u. 101-103. számú épületekkel kapcsolatban tett megjegyzést, nem
pedig a Klapka Gy. u. 130. számmal kapcsolatban, nyilván ilyen házszám egyébként
sincs a városban.
Kérte,hogy a Frigyes téren  helyezzenek el padokat. A válasz az volt, hogy az Ipari
Parkban elhelyezték a padokat.
A temetőben megszaporodtak a sírgyalázások. A lakosság kérte, hogy ezt testületi
ülésen mondja el. A közmeghallgatáson a Laktanya -köz 6-8. sz. alatti lakosok kérték,
hogy legyen közvilágítás. Polgármester úr ígéretet tett arra, hogy munkatársai ezt a
problémát megoldják. Valóban így történt?
A Laktanya-köz – Frigyes tér játszóterén a parkosításra 3 M Ft -ot különítettek el. A
területen nagy a gaz, a parlagfű.
A Frigyes lakótelepen a 44/C. épületnél a hivatal kicserélte a kandellábereket, azok
rendben működnek. A C. és B. lépcsőház között úgy építették meg a parkolót, hogy
azt sáros úton kell megközelíteni. Egy év alatt nem sikerült ezt a problémát
megoldani.
Kérte, hogy az épületre rálógó gesztenyefát mets szék meg. Várhatóan erre sor fog
kerülni.
A Klapka György út 46/A. és B. lépcsőház előtt az út és a járda közötti szakaszt
feltörték és a mai napig nem állították helyre ezt az 1 m -es szakaszt.
A Szent László utcai tömblakásban lakókat 2002. szeptemberében nyugtatta meg
polgármester úr, hogy a járdát felújítják. 2008. októberében újra ígéretet kaptak.
Komoly baleset történt itt, egy idős hölgy elesett a feltört aszfaltban.
Döbbenetes, hogy a Guyon R. utcában értesült ar ról, hogy a Laktanya-köz Báthory
úttól délre eső részét aszfaltozzák. Megmaradt kb. 40 m3 aszfalt, melyet ezen a
földes úton raktak le. Ezzel az aszfaltmennyiséggel a Szent László utcát fel lehetett
volna újítani.
A Guyon R. u. – vasút közötti szakaszon ember magasságú gazos terület van, ugyan
ez a helyzet a Zrínyi utca 29-31. között.

Zatykó János: Végig olyan információt kapott, hogy a közmeghallgatáson felvetett
probléma megszüntetése folyamatban van.
A Szent László utcai járdarész felújításával kapcsol atban meg kell nézni, hogy ebben
az évben mennyi pénzt hagytak jóvá.
Még mindig nem tisztázott, hogy milyen alapon helyezték el az említett földúton az
aszfaltot.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Felvetéseire írásban kér választ.
Gábor Áron utca elején a két em eletes házak lakói jelezték, hogy a házsor mögött
egy kis út van. Először olyan információt kapott, hogy az utca a házhoz tartozik, a
lakók tulajdona. Kétszer már kavicsozták az utat, így az utat szegélyező kis
raktárakba eső esetén befolyik a víz.
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Az előző képviselő-testület miért nem tudott arról, hogy ha az utat kavicsozzák, akkor
az eső a raktárakba befolyik? Milyen műszaki megoldást tudnak a lakóknak ajánlani?
Tavasszal a MOL városrészen volt egy lakossági fórum a városrész átvételével
kapcsolatban. Ekkor kérdezte Sagát Ágnes osztályvezető asszonyt az
útfelújításokról. A felújított utakon az autósok nagy sebességgel közlekednek. Az út
melletti járdák felújítására nem került sor. A kerékpárosok is szívesen használnák a
járdát, mivel az út balesetveszél yes. Forgalomcsillapító járdaszigeteket,
gyalogátkelőhelyek felfestését kérte. Osztályvezető asszony elmondta, hogy a
járdaszigetek ráépíthetők az útra és hamarosan megoldják a problémát.
Nyáron nagyon sokan nyírják a füvet. Kéri, hogy a csendrendeletről tájékoztassák a
lakosságot, mivel a pihenéshez mindenkinek joga van. A fűnyíró gépek nagyon
elterjedtek Magyarországon. Próbálják meg ezeket a gépeket kulturáltan használni. A
közterület-felügyelet által szigorú ellenőrzést kér.
A Kossuth utca nem a város tulajdonában van. Kéri, polgármester úr próbáljon meg
valamit tenni, mert az út állapota egyre tarthata tlanabb. Az út széle töredezett,
balesetveszélyes. Itt található az óvoda, szociális otthon. A Kossuth utca felújítására
is kerüljön sor, mert szerencse kérdése, hogy eddig nem történt baleset.
A Laktanya-köz lakói keresték meg azzal, hogy a kábeltelevíziót nem építették itt ki.
Nagyon sokan éltek panasszal a kutyatartókkal szemben. A környezetvédelmi
referenssel meghallgattak egy olyan ötletet, mely a kut yaürülék megfelelő
elhelyezésének módját oldaná meg. A költségvetési hiány miatt ennek megoldására
csak a következő évben kerülhet sor. Dolgoznak azon, hogy az állati ürülék
gyűjtésére szolgáló edények kihelyezésre kerüljenek a játszóterek, parkok
környékére.

Zatykó János: Többször tárgyalt már a Kossuth L. utca felújításáról. Mindig azt a
választ kapja, hogy a munka elvégzéséhez pénzt is kell biztosítani. A 13 -as út
felújításához is a városnak kellett 8 M Ft -ot biztosítania.

Hamrák Zsófia: Az Arany J. u. 1. – Mártírok útja 21. szám előtt egy szemetes
konténer teteje két hétig volt a földön, megtelt esővízzel. Közben kétszer volt
szemétürítés. A hivatal figyelmét felhívta erre a problémára.
Az Arany J. u. 21. szám előtt a szemetes konténer nem elegendő, fo lyamatosan
telítve van szeméttel.
A Szamos utcában ki van törve egy kis fa, két hét után – bejelentésére – cserélték a
fát. Amikor öntözik a fát, nem veszik ezt észre?
Az emeletes házak között macskaetetés folyik, mely fertőzésveszélyes. Aki az állatot
szereti, saját költségén ápolja és igyekezzenek, hogy az együttélés írott és íratlan
szabályait betartsák.
Körzetében az óvodában bombariadó volt, mely egyértelműen a gyermekek
gyűlöletén alapult. Ezt a dolgot megveti. Mindenkinek önmérsékletet kell tanusíta nia.

Hornig Rudolfné: Az önkormányzat a közbeszerzési eljárások változásairól 2009.
június 25-én 13 órakor konzultációval egybekötött tájékoztatást tart a hivatal
nagytermében. A közbeszerzési eljárásokon résztvevő vállalkozók képviselőit várják.
A konzultáción lehetőség van az új közbeszerzési eljárással kapcsolatos kérdések
megvitatására is.
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Nagy Zoltán: Felvetődött a térképek hiánya a városban. Kéri főjegyző urat és az
osztályvezető urat, hogy intézkedjenek az útbaigazító táblák ügyében. Ennek
költségét az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottság, a Szőnyi és a
Monostori Részönkormányzat is vállalná a pénzügyi fedezet biztosítását. Július
végére így a térképek is kihelyezhetők lesznek.

Zatykó János: Javasolja, hogy készítsék elő ezt a java slatot.

Czita János: A koppánymonostori szabadstrandról láthatott fényképeket a Képviselő -
testület. A roncs öltözőket szeretné, ha elszállítanák.
Június 27-én a monostori sportpályán folytatódik a „Mozdulj Ránk” akció, melynek
keretében egy napos sportrendezvényt tartanak.

Horváth Gyula: Gratulál Mákos Attiláéknak a Nemzeti Vágtán elért eredményhez.
Komáromi vállalkozó, Bocska Béla lova Észak -Komáromnak 1 M Ft-ot nyert.

Zatykó János: Miért nem örülnek annak, hogy Komárom jól szerepelt és örüljenek
annak, hogy Rév-Komáromnak is sikerült elindulniuk a versenyen. A város büszke
lehet arra, hogy városi, testületi összefogással részt tudtak venni a versenyen.

Sárai János: A Kossuth L. utcában az artézi kutat az ÁNTSZ lezáratta. A több mint
50 éves csövek kilyukadhattak. Kéri a lakosság, hogy béléscsővel újítsák fel a kutat .
A Kossuth L. utca felújítása érdekében próbáljon meg valamit tenni a hivatal és
polgármester úr.

Győri István: A televízió nyilvánossága előtt nem helytálló dolgokat mondani
kellemetlen. Többször elmondta már, hogy selejtezőt hirdetett és tartott Komárom
városa, melyen a nyertes lova indulhat el. Aki nem hajlandó a saját városában ezen
a versenyen elindulni, hanem inkább a másik Komáromot támogatta, akkor az szíve
joga, de akkor ne hányják a Képviselő-testület szemére, hogy az ő lova nem
indulhatott.
Építettek egy ipari parki víztározót és kialakítottak egy szánkózó dombot. A parlagfű
lassan belepi ezt a dombot.

Zatykó János: Tudomása szerint szerződést kötöttek az elkerülő utat építő cégge l,
hogy ezt a földet elszállítják.
A napirend tárgyalását lezárja.

p/ Javaslat Komárom város közszolgálatért kitűntető cím
adományozására.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 136/2009. (VI. 18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

r/ Komárom Város Egészségügyi Díjának odaítélése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő -testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 137/2009. (VI. 18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

s., MOL városrészben levő 3 létesítmény re beérkezett pályázatok
felbontása.

Előadó: Zatykó János polgármester
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Az előterjesztést a Képviselő -testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 138/2009. (VI. 18.) számú határozatát a zárt ü lés jegyzőkönyve
tartalmazza.

t., A TÁVHŐ Kft. részére önkormányzati kölcsön.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Az előterjesztést a Képviselő -testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 139/A-B/2009. (VI. 18.) számú határozatát a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.
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u/ Jelentés a lakbérhátralékos bérlőkkel kötött részletfizetési
megállapodások teljesüléséről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő -testület zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 140/2009. (VI. 18.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a részvét elt megköszöni, a
Képviselő-testület ülését berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


